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Prednáška Fa na Konferencii vo Floride, USA

Všetkých vás zdravím.

Bola  to  chvíľa.  Keďže si  na  tejto  Fa  konferencii  zdieľate  svoje  kultivačné  skúsenosti, 
keďže celkové napredovanie Dafa je v súčasnosti dosť dobré, a keďže všetko robíte s pevným 
krokom počas nápravy Fa, neplánoval som k vám hovoriť o ničom konkrétnom. Tým menej 
som mal v úmysle vyučovať Fa, ktorý je príliš ďaleko od toho čo robíme práve teraz. Príčinou 
je to, že keď je niečo o čom vám mám povedať a ja vám o tom poviem, je to rovnaké ako keď 
vám poviem čo by ste mali robiť. Tentoraz, keďže som vás nevidel určitú dobu, prišiel som 
vás pozrieť, po prvé, a myslím si že by som tiež mal využiť túto príležitosť aby som zdôraznil 
dôležitosť vecí ktoré práve teraz robíme a celkovú situáciu. Nechcem hovoriť veľa o iných 
veciach, keďže by to práve teraz mohlo ľahko prekážať nášmu celkovému napredovaniu v 
náprave Fa.

Súdiac zo súčasnej situácie, naši žiaci sú všetci schopní chápať Fa z vnútra Fa, a počas 
týchto viac ako dvoch rokov ste boli zoceľovaní, čo vás spravilo viac a viac racionálnymi, 
viac a viac rozumnejšími, a viac a viac schopnejšími poznať Fa; a ako učeníci Dafa, každého 
pocit  zodpovednosti  k sebe,  k Dafa,  a k  všetkým  vnímajúcim  bytostiam  sa  stal  jasnejší 
a jasnejší. A s týmto, učeníci Dafa boli všetci schopní robiť prácu objasňovania pravdy ešte 
lepšie.  V tom  čo  sa  udialo,  sme  videli  aj  nasledujúce.  Počas  obdobia  po  20.  júli  1999, 
pravdepodobne každý žiak cítil že zlo vyzeralo prenikať všetkým, vyzeralo byť všade. Celá 
vec skutočne vyzerala tak ako povedali tí proroci – zlo príde akoby zatienilo oblohu a pokrylo 
zem, a bolo to naozaj tak akoby sa nebesia rútili, zlo bolo všade. Bez ohľadu na to aká dobrá 
bola osoba alebo iná bytosť, pravdepodobne bola ovplyvnená tým zlom. V tom čase dokonca 
každý žiak Dafa premýšľal čo to znamená preňho: Mal by som kultivovať tento Dafa? Je Dafa 
naozaj správny, alebo je nesprávny? Čo za osobu je Li Hongzhi? Mnohí študenti sa cez to 
dostali, neochvejne, po zvážení – bolo to proste jedinečné. Boli ste schopní vykročiť vpred 
v prostredí takom ťažkom a pod takým veľkým tlakom aby ste objasnili ľuďom čo sme zač 
a povedali  im že  sme prenasledovaní,  že  všetky  prostriedky  použité  na  útok  sú  výmysly 
a osočovania  a sú  úplne  prenasledujúce  vo  svojej  podstate,  a že  je  to  najhoršie 
prenasledovanie.  Takže  keď  sa  ľudia  vo  svete  dozvedeli  pravdu  o prenasledovaní,  boli 
šokovaní.

Keďže zlo prišlo akoby zatienilo oblohu a pokrylo zem, spravilo našu úlohu objasňovania 
pravdy príšerne ťažkou, a vyzeralo to že ľudia sa spravili hluchými. To bola v skutočnosti táto 
dráma zla ktorá ich kontrolovala. Potom čo ľudia počúvali a verili jednostranným klamstvám 
zla,  čo bola  jediná  vec  ktorú mohli  počuť,  mali  myšlienky a pochybnosti  ktoré vyplývali 
z uverenia klamstvám; ktoré,  kombinované so zlom zneužitými nesprávnymi myšlienkami 
ľudí  spôsobili,  že  nás  ľudia  boli  menej  schopní  pochopiť  správne,  a takisto  si  nemohli 
uvedomiť skutočnú situáciu – prenasledovanie. Avšak, ako sa celkové napredovanie nápravy 
Fa  urýchľuje,  nepretržite  sa  rúti  k ešte  širším  dimenziám,  inými  slovami,  rúti  sa 
k mikroskopickejším úrovniam; najzákladnejším dôvodom pre nápravu Fa vesmíru je to že 
nesmierne  bytosti  na  mikroskopickejších  úrovniach  vesmíru  sa  stali  pokrivenými. 
Samozrejme,  mnohé  z nich  jej  neprekážali  zámerne.  Ich  existencia  bola  sama  o sebe 
problémom  ktorý  musel  byť  adresovaný,  a ich  existencia  boli  staré  elementy,  nesmierne 
kozmické telá  ktoré potrebovali  byť napravené,  a nesmierne  bytosti  ktoré potrebovali  byť 
spasené.  Je s nimi zaobchádzané počas nápravy Fa tak že sú odstraňované v náprave Fa, 
premiestňované, alebo prispôsobované tam kde sú. Takže všetko toto vyžaduje proces, a tento 
proces zaberá čas. Hovoriac o čase, viete že to boli dva roky od toho 20. júla. Odvtedy ste 
cítili  akoby  každý  deň  bol  ako  rok,  a dokonca  každý  okamih  bol  ako  rok.  Nátlak  bol 
obrovský. Avšak vy všetci ste sa pod obrovským nátlakom držali, a neochvejne a neustále ste 
robili rôzne druhy práce aby ste odhalili prenasledovanie zla. Medzitým, výsledkom toho že 
viac a viac zlých bytostí je odstraňovaných v náprave Fa, myšlienky ľudí vo svete sa stali 
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menej  tvrdo  obmedzované.  Takže  v tejto  situácii  ste  zistili,  že  keď  vysvetľujete  pravdu 
o prenasledovaní ľuďom opäť, nie sú takí ľahostajní ako predtým a radi to prijímajú, ako keby 
nikdy nepočuli o prenasledovaní učeníkov Dafa. A viac a viac, ľudia vo svete chcú vedieť 
pravdu.  Keďže  náprava  Fa  neustále  ide  dopredu,  a keďže  učeníci  neustále  vysielajú 
spravodlivé myšlienky, zla už je ešte menej. V skutočnosti, zlo robí iba nedobré veci v tomto 
dočasnom procese predtým ako príde náprava Fa a predtým ako bude vytvorené všetko čo je 
nové. Všetko zlo sa odohráva a prebieha tu, a je to počas tohto časového obdobia, že zlo môže 
uviesť veci do neporiadku. Nemôže uviesť Fa do neporiadku, a je preň nemožné uviesť nový 
vesmír do neporiadku. Preukazuje – v tomto časovom období predtým ako je Fa napravený – 
všetko  v zlých  bytostiach  po  ich  degenerácii,  a vyzerá  strašne  diabolsky.  Učeníci  Dafa 
v ľudskom svete môžu cítiť veľký nátlak v tomto prostredí  – skutočne cítia veľký nátlak. 
Avšak viete, že čas je odlišný v odlišných dimenziách, takže keď sa na to pozriete z veľmi 
rozsiahleho časového poľa, zistíte že tieto dva roky sú len okamihom, sú veľmi krátke. Keď 
sme v strede toho,  zažívame prenasledovanie,  my všetci  cítime že dni sa vlečú ako roky. 
Avšak  vy  ste  sa  teraz  cez  to  dostali,  a keď  sa  obzriete  zistíte  že  tie  dva  roky  boli  len 
okamihom  vo  vesmíre.  Avšak  tie  dva  roky  ukovali  tak  mnoho  naozaj  veľkolepých 
Osvietených Bytostí; počas týchto dvoch rokov, tak veľa našich žiakov bolo zocelených a stali 
sa  zrelými;  a počas týchto dvoch rokov ste  boli  schopní  jasne vidieť a vzdať sa tak veľa 
bežných ľudských myšlienok ktorých ste sa nemohli vzdať predtým, spolu s pripútanosťami 
ktoré  ste  si  nemohli  uvedomiť.  Za  normálnych  okolností  by  to  bolo  ťažké  dosiahnuť. 
Samozrejme,  ja  zavrhujem  všetky  usporiadania  ktoré  spravili,  ja  ich  neuznávam.  Ale 
skutočne,  uprostred  tejto  drámy  zla,  učeníci  Dafa  boli  zocelení  a stali  sa  viac  a viac 
výnimočnými. Keď sa pozrieme späť na tie dva roky, nie sú len okamihom? Prešli viac ako 
dva roky, avšak toto časové obdobie umožnilo nášmu Dafa a našim učeníkom Dafa ustanoviť 
všetko čo je večné a najveľkolepejšie, spolu s najveľkolepejšou mocnou cnosťou.

Samozrejme, schopnosť robiť všetky tie veci dobre je neoddeliteľná od každého z nás, od 
vlastnej kultivácie a zlepšenia sa každého učeníka Dafa. A preto bez ohľadu na to ako ste 
prenasledovaní, a v ťažkých situáciách, napriek tomu ste boli schopní vytrvať v kultivovaní 
sa, vytrvať v študovaní Fa, a zachovať si jasnú hlavu. Keď sa myseľ kultivujúceho vzdiali od 
Fa,  zlo si  nájde svoju cestu dovnútra.  Pozorované ľudským okom, ľudia a všetko ostatné 
v ľudskom svete je trojrozmerné. Avšak v skutočnosti, všetka hmota v celej dimenzii ľudstva 
– či sú to kvety, tráva, stromy, ľudské bytosti, vzduch, atď. – všetko je vyrobené z častíc tej 
veľkosti (z molekúl). A v tejto vrstve častíc, všetko, vrátane ľudského tela, je spojené. Keď 
človek samotný nemá spravodlivé myšlienky, všetky nedobré veci vo vesmíre, alebo v Troch 
Ríšach, budú neprestajne prúdiť do ľudského tela, a dokonca aj keď tam ostanú, človek si to 
neuvedomuje.  Takto  sú  ľudia  manipulovaní;  inými  slovami,  manipulujú  ľudí  keď  sú  tie 
častice schopné sa navzájom prepojiť. Takže počas dvoch rokov prenasledovania ktorými ste 
prešli,  ste  boli  schopní  vytrvať  vo  svojej  kultivácii,  stať  sa  viac  a viac  rozumnejšími, 
a uvedomiť si ešte jasnejšie diabolskosť tohto prenasledovania. Takže inými slovami, štúdium 
Fa je naozaj mimoriadne dôležité pre učeníka Dafa, pre kultivujúceho. Bez ohľadu na to aké 
ťažké je vaše prostredie,  bez ohľadu na to akými zaneprázdnenými ste sa stali,  nemôžete 
zabudnúť študovať Fa. Musíte študovať Fa, pretože je to absolútna, najzákladnejšia záruka 
vášho zlepšenia. Nemôžem sa stretnúť s každým žiakom, najmä za súčasnej situácie v Číne. 
A za  tejto  okolnosti  keď  ma  žiaci  nie  sú  schopní  vidieť,  nemôžu  ísť  vyhľadať  Majstra 
kedykoľvek majú otázku, takže môžu len vziať Fa za svojho Majstra. A aby som vám umožnil 
robiť kultivačnú prax a zlepšiť sa, premiešal som tento Fa skrz-naskrz každou časticou ktorá 
umožňuje osobe zlepšiť sa a vystúpiť pomocou kultivácie. Pokiaľ ho študujete, akýkoľvek 
problém môže byť vyriešený. Pokiaľ sa kultivujete a pokiaľ ste schopní chápať Fa z vnútra 
Fa, nie je nič čo nemôžete dosiahnuť.

Samozrejme, hovoriac o študovaní Fa, skutočne ste v ňom vytrvali. Avšak keďže ste teraz 
veľmi zaneprázdnení vašou prácou objasňovania pravdy – niektorí z vás píšu články, niektorí 
z vás robia prácu vo forme médií, niektorí z vás rozdávajú letáčiky na ulici, a sú aj ľudia ktorí 
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robia všetky druhy ďalšej práce ktorá súvisí s objasňovaním pravdy, zachraňovania ľudí vo 
svete ktorí boli otrávení klamstvami – niekedy keď študujete Fa nie ste schopní utíšiť svoju 
myseľ. Toto je veľmi, veľmi vážny problém.

Všetci viete, aký stav mysle človek musí mať aby videl princípy Fa. Viete to bez toho aby 
som o tom veľa rozprával. Keď vaše oči čítajú Fa avšak vaša myseľ nie je vo Fa, premýšľajte 
o tom,  nečítate  zbytočne?  Pre  koho  čítate?  Vy sám  v skutočnosti  potom  neštudujete  Fa. 
Nepovedal som vám aby ste si zaistili že vy sami naozaj získate gong? Potom ak vaša myseľ 
nie je vo Fa keď študujete Fa, pre koho ho študujete? Toto nie je kritizovanie vás – iba vám 
hovorím že toto je naozaj kritická situácia. Takže, nech ste akokoľvek zaneprázdnení, keď 
študujete Fa,  musíte dať bokom všetky ostatné myšlienky – nemyslite  na iné veci vôbec, 
jednoducho len študujte Fa. Možno keď študujete Fa, otázky o ktorých ste premýšľali budú 
vyriešené,  keďže  za  každým slovom sú  Buddhovia,  Daovia,  a Bohovia.  Ako by  nemohli 
presne vedieť čo chcete vyriešiť a čo sa usilujete v tom čase spraviť? Potom ako by vám to 
nemohli povedať? Avšak je tu jedna vec: musíte dosiahnuť stav študovania Fa bez akejkoľvek 
snahy  niečo  získať.  Toto  ste  pochopili  už  dávno  –  nemôžete  čítať  Fa  s pripútanosťou 
k vyriešeniu vašich problémov. Jednoducho čítajte rozvážne, a účinok bude určite znamenitý. 
Takže keď študujete Fa, nerobte to bez zaujatia.  Musíte utíšiť svoju myseľ keď ho čítate, 
a naozaj ho študovať. Nenechajte svoju myseľ aby od vás odišla. Len čo vaša myseľ blúdi, 
budete študovať zbytočne. Ak sa na to pozrieme z iného uhla, keď študujete Fa a vaša myseľ 
nie  je  vo Fa,  nie  je  to  len  problém toho že to  robíte  bez zaujatia,  ale  aj  toho že človek 
študujúci Fa nie je v skutočnosti príliš úctivý k Fa. Ako by potom mohol Fa sám seba odhaliť? 
Takže z tohto uhla si myslím, že si musíte utíšiť svoju myseľ keď študujete Fa, a nezabudnúť 
si udržovať svoju myseľ pevnú počas študovania Fa keď ste zaneprázdnení.

Dovoľte mi povedať o ďalšej otázke, menovite, ako viete, odstraňujeme zlo v stanovených 
časoch, to jest, vysielame spravodlivé myšlienky. V minulosti to nebolo nazývané “vysielanie 
spravodlivých  myšlienok,”  boli  to  “božské  sily”  –  použitie  božských  síl,  božských  síl 
Buddhovského Fa. Svetskí ľudia to nazývali  “nadprirodzené schopnosti.” Prečo to ja teda 
nazývam vysielanie spravodlivých myšlienok? Keďže robíte kultiváciu Dafa, všetko by malo 
byť najveľkolepejšie  a najčistejšie.  Žiadne z vecí  ktoré robíme nie  sú len na vašu osobnú 
kultiváciu. Musíme zohľadniť aj Fa, a musíme zohľadniť nové životy v budúcnosti, a súčasne, 
musíme zohľadniť formu bytostí v budúcnosti.  Pretože vy pre nich ustanovujete základňu, 
cesta  ktorou  kráčame  musí  byť  spravodlivá.  Čokoľvek  dnes  robíte,  budúci  ľudia  budú 
hovoriť, “takto to učeníci Dafa vtedy spravili,” takže môžeme vidieť že mnohé veci sú veľmi 
dôležité. Preto musíme byť čistí keď vysielame spravodlivé myšlienky. V súčasnosti, či je to 
na  mikroskopickej  úrovni  v ľudskej  spoločnosti  alebo v iných dimenziách,  náprava  Fa  sa 
uskutočňuje v celom vesmíre, nevynecháva nič – je uskutočňovaná aj pod povrchom ľudskej 
spoločnosti.

V dnešnej ľudskej spoločnosti sú mnohé nedobré javy, nedobrí ľudia, a nedobré správania 
sa, ktoré sa úplne odchyľujú od toho čo je ľudské, dokonca až do bodu keď niektorí ľudia 
nemajú len narušenú mentalitu, ale aj obrovskú démonickú povahu. Takže čo by sme mali 
robiť s touto situáciou? Poviem vám to: nič. Prečo nič? Veľkoleposť učeníkov Dafa je spojená 
s nápravou  Fa  vesmíru,  a vaša  najväčšia  misia  je  ochraňovať  Fa.  Nerobte  nič  s tým  čo 
nepoškodzuje Dafa. Ak niekto poškodzuje Dafa, mali by ste mu objasniť pravdu, krotiť zlo, 
odstrániť zlo, a ponúknuť spásu ľuďom vo svete. Takže inými slovami, zrovna teraz nerobíme 
nič  s mnohými  nedobrými  javmi  v dnešnej  ľudskej  spoločnosti,  pretože  tie  veci  budú 
vykonané keď Fa napraví ľudský svet. A veci ktoré majú byť spravené keď Fa napraví ľudský 
svet  nemajú  nič  spoločné  s učeníkmi  Dafa,  pretože  vy  idete  dosiahnuť  Dovŕšenie. 
Veľkoleposť  učeníkov  Dafa  je  spojená  s nápravou  Fa,  a je  to  odlišné  od  formy  osobnej 
kultivácie ktorú ľudstvo malo v minulosti  – rozhodne to nie je  rovnaká vec.  Takže inými 
slovami, naše vysielanie spravodlivých myšlienok je na odstránenie zla ktoré prenasleduje 
a prekáža Dafa, a prenasleduje učeníkov Dafa, a je to odstraňovanie všetkých faktorov ktoré 
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prenasledujú Fa. Takže, neustále vysielanie spravodlivých myšlienok našimi učeníkmi Dafa 
malo naozaj obrovský účinok. Počas tohto časového obdobia keď masívny, ohromne mocný 
Fa-napravujúci prúd Fa napravujúceho ľudský svet ešte neprišiel do ľudského sveta, to jest, 
predtým ako náprava Fa dosiahla toto miesto, učeníci Dafa naozaj odstránili mnohé, mnohé 
nedobré  veci  keď  vysielali  spravodlivé  myšlienky.  A všetky  tie  zlé  veci  sú  tie  ktoré 
poškodzovali  Fa  a prenasledovali  učeníkov  Dafa.  Množstvo  ktoré  bolo  odstránené  je 
obrovské. Možno si spomeniete že to bolo odlišné od toho keď naši žiaci vysielali spravodlivé 
myšlienky v začiatkoch. V tej dobe, len čo ste držali ruku kolmo vystretú pred hrudníkom, zlo 
sa  zoskupilo  do  šíkov  ako  pri  boji  a vyrojilo  sa  v hordách.  Neskôr,  potom čo  naši  žiaci 
neustále vysielali spravodlivé myšlienky ktoré odstraňovali tie zlé bytosti ktoré poškodzovali 
Dafa a tie zlé bytosti ktoré manipulovali  ľudí, obrovská časť ich bola odstránená, a veľmi 
málo ich ostalo. Toto nie je nemilosrdnosť. Ako by mohol byť Fa vesmíru a učeníci Dafa 
prenasledovaní tými zlými bytosťami? Preto som učil Fa “Za hranice znášanlivosti.” Teraz, 
keď  vysielate  spravodlivé  myšlienky,  len  čo  zdvihnete  ruku  kolmo  pred  hrudníkom,  zlé 
bytosti okamžite utečú. Gong ktorý vysielate dokonca pátra po tých zlých bytostiach, hľadá 
ich všade nad a pod, a odstraňuje ich kdekoľvek sú nájdené. Teraz sa už zlo neodvažuje len 
tak sa ukázať, a už nemá schopnosť organizovať zlé bytosti na uskutočňovanie rozsiahlych 
útokov na učeníkov Dafa. Teraz sú to učeníci Dafa ktorí majú navrch, keďže ich odstraňujú 
všade zatiaľ čo vysielajú spravodlivé myšlienky, pokiaľ nie sú odstránené úplne.

Dovoľte mi povedať vám, všetci tí čo ostali a ktorí môžu prenasledovať Dafa a učeníkov 
Dafa sú kvôli samotným našim praktizujúcim. Žiakom ktorí neberú vysielanie spravodlivých 
myšlienok vážne: zlo v dimenziách ktoré by ste mali vziať na seba a za ktoré ste zodpovední 
nebolo odstránené. To je príčina. Preto musíte brať vysielanie spravodlivých myšlienok vážne. 
Bez ohľadu na to či si myslíte že máte schopnosti alebo nemáte, mali by ste to robiť. [Zlé veci 
ktoré] odstraňujete zo svojej mysle sú tým čo má účinok v oblasti pôsobenia vášho vlastného 
tela; súčasne potrebujete odstrániť tie vonkajšie, ktoré priamo súvisia s dimenziami v ktorých 
ste. Ak ich neodstránite, nebudú prenasledovať a obmedzovať len vás, ale budú prenasledovať 
aj ďalších žiakov, ďalších učeníkov Dafa. Ako viete, prenasledovanie ktorým učeníci Dafa 
v Číne trpia je dosť ťažké, takže každý žiak si musí opravdivo, jasne uvedomiť čo je jeho 
zodpovednosť, a keď vysiela spravodlivé myšlienky musí byť schopný naozaj utíšiť svoju 
myseľ a naozaj vyvolať účinok spravodlivých myšlienok.  Takže toto je  niečo mimoriadne 
kritické,  mimoriadne dôležité.  Potom ak je  toho každý praktizujúci  schopný, môžem vám 
povedať, v tých piatich minútach súčasného vysielania spravodlivých myšlienok, zlo v troch 
Ríšach by prestalo  existovať  navždy – je  to  takto dôležité.  Avšak prešiel  veľmi dlhý  čas 
odkedy  ste  začali  vysielať  spravodlivé  myšlienky. Zlých  bytostí  ktoré  boli  odstránené  je 
naozaj veľa. Z inej perspektívy, keďže to ako dobre sa každá osoba činí v priebehu svojej 
kultivácie, svojho zlepšenia, a svojho pochopenia, a ako sa dobre činí v náprave Fa priamo 
súvisí s jej vlastnou kultiváciou, a tiež priamo súvisí s úrovňou na ktorú vystúpila, Majster 
nemôže od vás žiadať príliš mnoho. Ja vám len hovorím o dôležitosti toho. Ako ďaleko sa 
chce človek kultivovať a akú ríšu chce dosiahnuť je jeho osobnou záležitosťou. Majster vám 
môže len povedať o dôležitosti vysielania spravodlivých myšlienok.

Je tu ďalšia otázka. Počas obdobia od 20. júla 1999, keď nás začali prenasledovať, sme už 
boli schopní pomôcť ľuďom jasne vidieť čo je Falun Gong. Oni všetci vedia že sme dobrí. Či  
sú to vlády rôznych krajín alebo ich ľudia, vrátane tých krajín ktoré majú naozaj dobré vzťahy 
s čínskou vládou, oni všetci veľmi dobre vedia čo sme zač a čo zač je zlo ktoré prenasleduje 
Dafa. Inými slovami, naša schopnosť toto dosiahnuť je neoddeliteľná od spoločného úsilia 
každého jedného nášho učeníka.  To jest,  počas  objasňovania pravdy ste  boli  schopní  byť 
naozaj  zodpovední  k Dafa,  a boli  ste  schopní  zoceliť  svoje  spravodlivé  myšlienky  čelom 
k nátlaku. Každý učeník Dafa má prácu a rodinu, takže keď váš čas je krátky na každom 
fronte, je pozoruhodné že ste vo všetkých vašich činoch dali prednosť Dafa. Situácia je teraz 
odlišná, vďaka spoločnému snaženiu učeníkov Dafa. Zlo je izolované, dokonca aj v Číne sa 
vytvoril trend: ľudia sa začínajú prebúdzať. Ako viete, spočiatku, počas obdobia od 20.júla 

5



1999, prenasledovanie v Číne bolo hrozne ťažké, a nikto sa neodvážil povedať o nás ani jedno 
spravodlivé slovo. Avšak teraz sa žiaci Falun Gongu odvažujú vyhľadať tých čo sú priamo 
zodpovední za prenasledovanie, a odvažujú sa priamo ísť a stretnúť sa s ľuďmi na rôznych 
pozíciách. “Ty ma prenasleduješ, takže ja ti prídem povedať pravdu.” Učeníci Dafa dokonca 
značne napravili  Fa vo veľkých oblastiach, v mnohých oblastiach.  Inými slovami, celková 
situácia  sa  mení,  a ľudia  sa  dozvedajú  pravdu o tomto zlom prenasledovaní.  Takže  inými 
slovami,  objasňovanie  pravdy je  mimoriadne dôležité,  a  každý praktizujúci  ho  musí  brať 
vážne. Dovoľte mi povedať toto: okrem vašej osobnej kultivácie, v súčasnosti najdôležitejšou 
vecou je objasňovanie pravdy, pretože toto priamo zachraňuje vnímajúce bytosti, priamo to 
zachraňuje  ľudí  budúcnosti,  a súčasne to  preukazuje veľkoleposť Dafa  a učeníkov Dafa – 
i v takom ťažkom prostredí dokážete zachrániť vnímajúce bytosti.

Je ťažké spasiť dnešných ľudí. Niekedy vám zo žartu poviem: keď im poviete že Dafa je 
dobrý,  potom  čo  s nimi  chvíľu  hovoríte,  povedia,  “Áno,  Dafa  je  dobrý,  ja  viem.  Ale 
Komunistická strana mi dáva peniaze, takže nie som ani proti nim.” To čo naznačujú, je “Hoci 
ste dobrí, ja nie som proti Komunistickej strane.” Toto je spôsobené propagandou zla v jeho 
prenasledovaní Dafa, a je to prostriedok ktorí často použili na oklamanie ľudí vo svete. My 
sme nikdy nepovedali že sme proti Komunistickej strane. Je to hlavný lotor zla v ľudskom 
svete ktorý rozširuje nezmysly že “Komunistická strana musí poraziť Falun Gong” – zavádza 
ľudí. My sa vôbec nezapájame do politiky. Takže inými slovami, keď objasňujeme pravdu aby 
sme ich spasili, musíme to prispôsobiť zmýšľaniu ktoré majú moderní ľudia. Je to preto že 
miera v ktorej dnešní ľudia veria v Bohov je veľmi malá, minimálna úroveň morálky ktorá je 
pre nich prijateľná je tiež veľmi nízka, a aj keď dokonale vedia že niečo je nedobré, aj tak to 
spravia. Samozrejme, nech je to akokoľvek, koľkých môžeme zachrániť toľkých zachránime, 
a budeme robiť čo môžeme aby sme objasnili pravdu. Dôvod je ten, že v budúcnosti na tejto 
ľudskej úrovni stále ešte musí byť Fa, a stále tu ešte musia byť bytosti na tejto úrovni – 
nemôže to tu jednoducho skončiť.  Okrem toho, keďže Dafa bol široko rozšírený v tomto 
svete, budúce ľudstvo by malo byť veľmi radostné. Hriechy spáchané tými otrávenými ľuďmi 
v Číne  ktorých sa dopustili  proti  Dafa sú dôsledkom prenasledovania zlými silami,  a toto 
spravilo hriechy ľudí – najmä čínskych ľudí – obrovskými; spôsobilo že priamo odporujú Fa 
vesmíru,  ktorý  stvoril  všetok  život.  Takže  čomu  títo  ľudia  čelia  je  odstránenie  –  sú 
v najväčšom nebezpečenstve.  Takže  teraz,  pokiaľ  sú ich nedobré  myšlienky v ich hlavách 
odstránené, je to v poriadku. Ak nie ste proti Komunistickej strane, je to v poriadku, ak nie ste 
proti  tomu  a tomu,  je  to  v poriadku,  ale  poviem  vám  toto:  nebuďte  proti  Dafa.  Prečo? 
Hovorím vám pravdu. Preto, v prípade niektorých ľudí ktorí nie sú proti Dafa a nie sú ani 
dobrými  ľuďmi,  je  veľmi  pravdepodobné  že  nebudú  prinajmenšom  okamžite  vyplienení, 
v konečnom odstránení prenasledovania Dafa.  A ak nebudú vyplienení,  môže byť pre nich 
nádej. Potom to bude závisieť od nich – bude to závisieť od toho čo budú robiť keď Dafa 
napraví ľudský svet. Skrz učeníkov Dafa ktorí dávajú do toho všetko keď objasňujú pravdu, 
mnohí ľudia si toto všetko naozaj uvedomili, a majú mnoho spravodlivých myšlienok. A tak si 
myslím, že pre týchto ľudí to už nie je len otázka jednoduchého spoznania Dafa – môžu aj ísť 
a povedať  niečo  dobré  o Dafa,  a potom  si  už  v skutočnosti  pre  seba  položili  vynikajúcu 
základňu pre ich existenciu v budúcnosti. 

V minulosti ľudia hovorili o “spasení všetkých vnímajúcich bytostí”. Ako viete, či to bolo 
počas  Šakjamúniho  doby  alebo  Ježišovej  doby,  alebo  dokonca  v prípade  Lao’c  alebo 
niektorých ďalších Bohov ktorí prišli spasiť ľudí, “spasenie všetkých vnímajúcich bytostí” 
o ktorom hovorili bolo veľmi odlišné od toho čo robíte vy. V tých časoch, najvyššou bytosťou 
vo svete bol človek – bežný, obyčajný človek v tomto svete. Opravdiví ľudia sú produktom 
Troch Ríš a sú stvorení z hmoty v Troch Ríšach. Takéto bytosti sú veľmi odlišné od Bohov, a  
je pre nich veľmi ťažké pochopiť vyššie bytosti. Preto sa dokonca obávajú Bohov, a je naozaj 
veľmi ťažké spasiť ich. Preto Šakjamúni vyučoval Fa Arhata a preto mohol spasiť ľudí iba 
k Stavu Dosiahnutia Arhata. Je pravda, že ľudia nie sú schopní kultivovať sa veľmi vysoko. 
Avšak dnes, kto sú vnímajúce bytosti s ktorými sa učeníci Dafa stretávajú? Preto som povedal 
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že učeníci Dafa sú veľkolepí; mali ste to šťastie že ste sa stretli s týmto veľkolepým časovým 
obdobím, a čo vám bolo zverené je tiež veľkolepé. Je to preto že teraz deväťdesiat percent 
ľudských bytostí sú tí čo prišli z vysokých úrovní. Inými slovami, čo je vnútri tejto ľudskej 
kože už nie je človek minulosti – táto ľudská koža bola získaná a obsadená bytosťami ktoré 
prišli  z veľmi vysokých úrovní.  A nie je to obmedzené iba na ľudí.  Táto náprava Fa bola 
naplánovaná už v čase predchádzajúcej Zeme, a už sa raz nacvičovala. Takže inými slovami, 
bolo to  systematicky naplánované od takého vzdialeného času.  Potom premýšľajte  o tom: 
ľudská spoločnosť,  a všetko čo môžeme vidieť,  môže existovať náhodne? Dokonca každý 
pohyb,  každý  čin,  každé  slovo  každého  učeníka  Dafa,  a dokonca  otázky  nad  ktorými 
uvažujete, nič z toho nie je jednoduché. V budúcnosti uvidíte že všetko bolo veľmi dôkladne 
zostavené.  Avšak  nebol  som  to  ja  kto  to  zostavil,  sú  to  staré  sily  ktoré  to  spravili.  
V skutočnosti, ani by sa neodvážili, a ani nechcú, zničiť všetko toto. Je to preto, že ak by 
zničili všetko, bolo by po nich – ak by bola táto náprava Fa naozaj zruinovaná, všetko by bolo 
úplne skončené. Oni to chcú proste robiť svojim spôsobom, avšak to nie je prijateľné, keďže 
by  to  nesplnilo  štandard.  Ako  by  mohli  bytosti  ktoré  idú  byť  odstránené  kontrolovať 
budúcnosť? Ako by mohli rozhodovať o tom aká bude budúcnosť? Oni sa proste pokúšajú 
uvrhnúť veci do neporiadku počas tohto časového obdobia pred príchodom nápravy Fa – to je 
všetko. Považujú sa za Bohov, takže neprenasledujú ľudí priamo, a manipulujú tých duchov 
nízkej úrovne aby prenasledovali ľudí. Je tam takýto vzťah.

Keď som práve povedal že učeníci Dafa sú veľkolepí, myslel som tým to, že ak ľudia prišli  
z veľmi vysokých úrovní, premýšľajte o tom, je to čo robíte bežná spása? Nie, nie je. Králi 
a vládcovia mnohých vesmírov, dokonca aj tie bytosti ktoré sú masívne, alebo z dokonca ešte 
vyšších úrovní,  prišli a zrodili  sa ako ľudia. Avšak len čo sa tu zrodili ako ľudia,  už viac 
nevedia  nič  a sú  rovnakí  ako ľudia.  Samozrejme,  hlavná  vec  ktorá  charakterizuje  dnešné 
bytosti je to že sú zdatnejší ako ľudia minulosti. Tí ľudia poľahky zomreli keď sa poranili, 
avšak dnešní ľudia sú zdatní; inými slovami, ich životy sú teraz odlišné. Ale aj tak, len čo 
vstúpili  do tohto bludiska,  nevedia nič.  Uprostred tohto náporu zlej  propagandy, boli  tiež 
prenasledovaní,  a  niektorí  z nich  sa  dokonca  stali  kostrou  tých  čo  prenasledujú  Dafa 
a učeníkov Dafa. Avšak nech je to ktokoľvek, nech je to čokoľvek, akýkoľvek hriech spáchali, 
stále je to rovnaký hriech. Keď ste raz prenasledovali Dafa, odkiaľ pochádzate neznamená 
nič. Avšak na druhej strane, zhovievavosť učeníkov Dafa môže dať týmto bytostiam najväčšiu 
šancu aby boli  zachránené.  Zachraňujete  teda  len  bežnú ľudskú bytosť?  Ak ten  koho ste 
spasili je Vládca alebo Kráľ, premýšľajte o tom koľko je to mocnej cnosti. A ak ste naozaj 
spasili mnoho ľudí, premýšľajte o tom koľko je to mocnej cnosti. Predpokladajte že bežná, 
svetská osoba, ktorá nie je učeníkom Dafa povie inej svetskej osobe, “Neprenasleduj Falun 
Gong,” a povie jej v akých ohľadoch je Falun Gong dobrý, a odvtedy tá druhá osoba naozaj 
prestane prenasledovať Falun Gong; pokiaľ odčiní to čo spravila, je dosť možné že vstúpi do 
budúcnosti, a je možné že získa Fa keď Fa napraví ľudský svet; a keďže jej život pochádza 
z vysokého miesta, bude sa schopná kultivovať rýchlo, a keďže jej Dovŕšenie priamo súvisí 
s osobou ktorá mu vtedy povedala pravdu, dokonca ten bežný, svetský človek, myslím si, 
dosiahne  Dovŕšenie.  Takže  rozumiete  tomu,  áno?  Takže  nie  je  to  ešte  viac  tak  s našimi 
učeníkmi Dafa zachraňujúcimi ľudí vo veľkom rozsahu keď objasňujú pravdu? Takže toto je 
niečo veľkolepé. Nikto nevie kto je za tou ľudskou kožou svetského človeka. Takže musíte 
brať tieto veci veľmi vážne, a musíte tieto veci robiť dobre. Objasňovanie pravdy je to čo 
potrebujeme  robiť  v súčasnej  dobe.  Robte  to  vo  veľkom  meradle,  robte  to  so  všetkou 
múdrosťou ktorú môžete použiť, a pokiaľ niečo môže spasiť ľudí, choďte to spraviť. Nezáleží 
na tom či to čo robíte odhaľuje zlo, alebo či použijete všetky druhy prístupov, či už priamych, 
nepriamych, alebo z iných uhlov – pokiaľ môžete dať ľuďom spoznať toto prenasledovanie, 
zachraňujete ich, a ste výnimoční.

Myslím si že tieto tri veci sú všetko o čom budem hovoriť. Jednou je vaše štúdium Fa, 
jednou  je  vysielanie  spravodlivých  myšlienok,  a ďalšia  je  tá  že  objasňovanie  pravdy  je 
mimoriadne dôležité. V skutočnosti, už ste tým prešli a spravili všetky tie veľkolepé veci, a už 
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ste si ustanovili tento druh mocnej cnosti. Avšak mali by ste robiť veci ešte lepšie, a mali by 
ste pokračovať až kým zlo nie je úplne odstránené. Keď dosiahnete že všetci ľudia na svete, 
a všetci  ľudia v Číne,  uvidia čo je táto dráma zla zač,  mohlo by mať zlo ešte akýkoľvek 
účinok?  Zrúti  sa.  My  nemáme  záujem  o  politickú  moc,  a nechceme  zvrhnúť  vašu 
Komunistickú stranu – je to hlavný lotor  zla v ľudskom svete  ktorý zvrhol Komunistickú 
stranu samotnú zatiaľ čo použil Komunistickú stranu v tomto prenasledovaní. Keď sa obzriete 
späť,  nie  je  to  pravda?  Nie  sme  to  my kto  na  ňu  útočil,  ona  sa  sama rúti.  On  používa 
Komunistickú  stranu,  používa  krajinu,  a  používa  vládu  aby  prenasledoval  Falun  Gong. 
Bohovia toto nedovolia. Povedali ste, že “Komunistická strana musí poraziť Falun Gong” – 
ako by to Bohovia mohli dovoliť? Ako by mohla Komunistická strana poraziť Fa vesmíru? Ak 
s Ním bojujete, určite sa zrútite. Nie je toto ten princíp? V súčasnosti si len staré zlé sily 
myslia že učeníci Dafa neboli ešte úplne zocelení a nestali sa zrelými, a potrebujú byť ďalej 
zoceľovaní, a že staré zlé sily stále potrebujú pokračovať v zle. Samozrejme, staré sily to chcú 
robiť, ale ja absolútne neuznávam tieto veci. Iba predtým ako moja náprava Fa príde môžu 
konať tak ako konajú. Ak by to bolo inak, keď Fa napraví ľudský svet bolo by to pokojné – 
nebola by tu táto dráma zla, ľudia by všetci študovali Fa, ľudská morálka by sa zvyšovala, 
a keby sila nápravy Fa prišla, bolo by to pokojné.

To je všetko čo poviem. Musíte mať veľa otázok. Myslím si, že štúdiom Fa ich budete 
schopní  všetky  vyriešiť.  Mnoho špecifických  otázok  a  problémov  možno  vyriešiť  pokiaľ 
študujete Fa. Súčasne musíte venovať pozornosť jednej otázke: ste učeníkmi Dafa, takže by 
ste mali vždy hľadať vo vnútri keď narazíte na problémy – je zaručené že mnohé problémy sú 
vaše problémy, bez ohľadu na to či sa chcete na seba pozrieť alebo nie, alebo či na ne myslíte  
alebo nie. V budúcnosti, keď uvidíte pravdu, pochopíte že všetko má príčinu. Učeníci Dafa 
majú často medzi sebou nejaké debaty súvisiace so šírením Fa (hong-fa) a napravovaním Fa. 
Myslím si, že je to normálne. Avšak ak debatujete donekonečna, odmietate nájsť spoločnú reč, 
potom je tam problém. Prečo je to tak? Je zaručené, že ste nepreskúmali seba. Mať debaty je 
normálne, avšak debatovať donekonečna a odmietať nájsť spoločnú reč, a tým ovplyvňovať 
prácu Dafa, nie je normálne. Ak tomu neveríte, premýšľajte o tom a pozrite sa na to. Každý 
jeden  z našich  ľudí  ktorý  má  pozíciu  zodpovednosti  potrebuje  klásť  špeciálny  dôraz  na 
študovanie Fa. Nech sú úlohy ktoré ma človek na svojich pleciach akokoľvek veľké alebo 
akokoľvek výnimočné, nemôže zabudnúť na kultivovanie seba. Nech robíte akokoľvek veľa 
práce, mali by ste byť učeníkmi Dafa robiacimi prácu Dafa a nie svetskými ľuďmi robiacimi 
prácu Dafa.  Takže musíte  študovať Fa.  Človek s pozíciou zodpovednosti  je  v skutočnosti 
takisto bežným učeníkom. Každá človek, bez ohľadu na to čo robí, by sa mal na seba pozerať 
ako na jedného z učeníkov – musíte sa na seba pozerať ako na jedného z učeníkov. Dafa má 
iba jedného majstra, mňa, a Dafa samotný nemá žiadne “zodpovedné osoby”. Ste jednoducho 
ľudia  ktorí  sú  na  pozíciách  zodpovednosti  uprostred  tejto  formy  nápravy  Fa  a formy 
odporovania prenasledovaniu. Dafa nemá žiadnych ľudí na pozíciách zodpovednosti. Každý 
je kultivujúcim sa učeníkom. Určite si držte tieto veci v mysli.

To je všetko čo poviem. Vzal som vám nejaký čas.

Li Hongzhi

29.12.2001
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Vyučovanie Fa na konferencii v Bostone 2002

Mnohí z vás tu v publiku sú z iných oblastí, a veľký počet je z Austrálie.  Tentoraz som 
prišiel hlavne preto aby som vás videl, a nechcem hovoriť príliš veľa. Pozerajúc sa na celkovú 
situáciu učeníkov Dafa práve teraz vo Fa-náprave, myslím si že veci sú dobré. V niektorých 
oblastiach sa činíte naozaj dobre, a v iných trochu slabo. Avšak celkové, hlavné telo sa činí 
naozaj  dobre.  Ale je  mnoho vecí,  ktoré stále  nedokážete  robiť dobre ako učeníci  Dafa,  a 
môžem vám povedať že je to v skutočnosti preto, že ste opomínali štúdium Fa. Dôvodom je, 
že  váš  povrch,  ktorý  sa  stále  prispôsobuje  Fa,  sa  potrebuje  neustále  zlepšovať,  a  ako sa 
neustále zlepšujete, veci ktoré potrebujete odkultivovať preč musia byť naaranžované. Každá 
ríša má svoj vlastný stav bytia. Ak ostanete stagnovať, určite nebudete schopní držať krok s 
Fa-nápravou.  Ak sa dobre činíte vo Fa-náprave,  môžem vidieť že je  to vždy preto že ste 
schopní chápať Fa z vnútra Fa; a keď spravíte niečo slabo, môžem vidieť že je to preto že 
vašou prioritou nie je štúdium Fa a že nie ste schopní chápať Fa z vnútra Fa. Ako učeník 
Dafa,  bez  ohľadu na  to  aká  je  situácia  alebo  okolnosti,  musíte  študovať  Fa,  a  nemôžete 
opomínať vaše vlastné prispôsobovanie sa a zlepšenie; nemôžete zabudnúť študovať Fa. Ak 
neštudujete  Fa  dobre,  nebudete  schopní  dobre  robiť  prácu  Dafa.  A keď  sa  dostanete  do 
konfliktov alebo problémov ktoré treba vyriešiť, nebudete schopní udržovať veci v rovnováhe 
a budete mať spory. Samozrejme, nemyslím si že je nevyhnutne zlé že máte spory keď sa 
objavia konflikty. Pretože to čo máte robiť v kultivácii je vzdávať sa pripútaností, a to čo máte 
robiť  v  kultivácii  je  zlepšovať  sa;  takže  tie  vaše  bežné  ľudské  pripútanosti  musia  byť 
vystavené,  aby  ste  sa  ich  mohli  vzdať.  Ale  niekedy, pretože  nevytrvávame  v  štúdiu  Fa, 
niektoré veci ktoré robíme na šírenie Fa a zachraňovanie vnímajúcich bytostí  riešime ako 
svetskí ľudia. A tak sa množstvo posvätných vecí ktoré robíme stáva nie až tak posvätnými, 
zabraňuje nám to aby sme ich robili dobre, a tiež to spôsobuje že nám ľudia v spoločnosti  
niekedy nerozumejú. Takže vám to nielen zabraňuje v zlepšeniu sa, ale to aj spôsobuje Dafa 
nejaké straty.

Ako viete, v čase po 25. apríli 1999, v mnohých oblastiach sveta nikto okrem učeníkov 
Dafa  nevedel  čo  je  Falun  Gong.  Bolo  to  tak  v  mnohých  oblastiach  vo  svete.  Keď 
prenasledovanie proti  nám začalo,  všetky svetové médiá chceli  vedieť čo je  Falun Gong. 
Avšak nikto nebol schopný získať pozitívne materiály, a všetky kopírovali to čo publikovali 
klamstvá šíriace médiá v Číne. Samozrejme, mnohé medzinárodné médiá to nerobili zámerne 
– museli o tom informovať. Premýšľajte o tom, v takom prostredí, a pod takým zdrvujúcim 
tlakom,  sme boli  schopní  napraviť  Fa  v ľudskom svete  v takomto rozsahu,  umožnili  sme 
ľudom vo svete naozaj nás spoznať, a umožnili sme ľuďom všade vo svete vidieť akí naozaj 
sme. To nie je ľahká vec. Toto preukazuje, že ste sa činili naozaj dobre pri potvrdzovaní Fa, 
a toto vám umožnilo dosiahnuť tak veľa. Ak sme neopatrní [v našom správaní sa], je veľká 
šanca že spôsobíme straty ako dôsledok toho, že naše správanie sa nie je v súlade s Fa. Takže 
musíme naozaj venovať pozornosť týmto veciam.

Keďže ste v týchto dňoch naozaj zaneprázdnení, pričom mnohí z vás dobrovoľne nesú na 
svojich pleciach mnoho práce, je pre vás ťažké sústrediť sa pri štúdiu Fa. Stále myslíte na veci 
okolo Fa-nápravy a nie ste schopní utíšiť svoju myseľ keď študujete Fa. Vtedy v skutočnosti 
študujete  zbytočne.  Ak  nedokážete  študovať  Fa  racionálne  a  s  jasnou  mysľou,  študujete 
zbytočne, a strácate svoj čas. Toto si musíte uvedomiť. Viem, že ste zaneprázdnení a tvrdo 
pracujete,  a že niektorí  učeníci  spia každú noc iba chvíľu.  Robíte tak veľa vecí,  a musíte 
študovať Fa a robiť aj iné veci, samozrejme. Takže niekedy vám nemôžem povedať že máte 
robiť toto alebo máte robiť tamto. Čo sa týka špecifických vecí, je úplne na vás aby ste ich 
vyriešili – sami musíte prísť na to ako ich vyriešiť a lepšie naplánovať.

Tiež  som videl,  že  určité  problémy, ktoré  boli  nápadnejšie  pred  niekoľkými rokmi,  sa 
nedávno opäť zviditeľnili. Aké problémy? Mnohí žiaci mimo Číny majú mnohé zručnosti a 
pokročilé vedomosti,  a  sú držiteľmi akademických titulov medzi  svetskými ľuďmi. Inými 
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slovami, vaše myslenie je jasné a ste veľmi schopní. A preto ste naozaj spravili mnohé veci 
veľmi dobre. A to najmä vtedy, keď ste sa aktívne snažili robiť veci dobre. Avšak presne preto 
že ste schopní, vyskytnú sa problémy keď každý z vás má dobrú ideu. Ty máš dobrú ideu, on 
má tiež dobrú ideu, a každý si myslí že jeho idea je dobrá… takto zvyčajne vznikajú spory. A 
keď sa hádate, pretože ste zanedbali svoje dennodenné štúdium Fa alebo ste poľavili vo svojej 
kultivácii, spadnete do spôsobov hádania sa svetských ľudí. 

Učeník Dafa by mal položiť Fa na prvé miesto vo všetkom čo robí – kedykoľvek niečo 
prehodnocujete, mali by ste najskôr zohľadniť Fa. Možno si pamätáte niečo čo som vám často 
hovoril: učeník Dafa by mal najskôr brať ohľad na druhých vo všetkom čo robí. Kedykoľvek 
sa niečo stane alebo kedykoľvek vznikne nejaká situácia, hoci je to druhoradá vec, moja prvá 
myšlienka  smeruje  k  druhým,  keďže  sa  to  už  pre  mňa  stalo  prirodzeným –  jednoducho 
myslím najprv na druhých. Ak to všetci dokážete, nebudú už žiadne takéto tvrdohlavé hádky 
pri vašom potvrdzovaní Fa; ak naozaj máte takúto pevnú základňu a ste schopní sa utíšiť, brať 
ohľad na druhých, a preskúmať seba keď sa čokoľvek stane, myslím si že mnohé veci budete 
schopní vyriešiť dobre. Niekedy sa naozaj hádate ako svetskí ľudia, a veľmi malý počet z vás 
ste dokonca pri hádkach takí dožratí že očerveniete emóciami a dokonca neberiete ohľad na 
svoje okolie a na dopad aký to má v spoločnosti, úplne sa beriete ako svetskí ľudia. Avšak vy 
ste  kultivujúci  sa,  učeníci  Dafa  –  nie  len  bežní  kultivujúci.  Všetci  viete,  že  nech  je  zlo 
akokoľvek divoké, nebude trvať. Čím viac sa blíži ku koncu, tým je horšie keď je zasiahnuté 
silou Fa-nápravy, a toto nám hovorí že to musí byť jeho posledný divoký čin. Ak táto vec 
jedného dňa naozaj skončí, prvá vec ktorá bude vykonaná je Dovŕšenie učeníkov Dafa Fa-
nápravy a ich návrat na ich pozície. V tom čase, keď sa obzriete na cestu ktorou ste šli, všetko 
vám bude jasné.  Samozrejme, Buddha, Dao, alebo Boh ktorý je úplne dovŕšený na svojej 
pozícii nebude myslieť na také veci ako či sa činil dobre alebo nie – bude to ako keď skončí 
sen, a nebude na to dokonca ani myslieť. Avšak, vaše správanie sa počas tohto súčasného 
procesu vás ukováva a ustanovuje všetko čo je vaše. Ktokoľvek stratí túto príležitosť, alebo 
nerobí niektoré veci dobre, uvidí v tom čase dôsledok svojej chyby.

V tejto Fa-náprave, bola vytvorená najlepšia príležitosť pre vnímajúce bytosti kolosálnej 
nebeskej klenby; všetky vnímajúce bytosti majú najlepšiu príležitosť položiť si základňu pre 
svoju budúcnosť.  Rovnako je  to  pravda pre učeníkov Dafa.  Ovocie vašej kultivácie,  vaša 
pozícia, vaša mocná cnosť, a všetko vo vašej budúcnosti je tiež ustanovené v tejto príležitosti 
Fa-nápravy. Potom, ak nerobíte všetko dobre, naozaj sami seba zhadzujete! Takže keď sa 
hádate  s  bežnými  ľudskými  pripútanosťami,  ja  si  sám  pre  seba  myslím:  “Ak  by  videli 
skutočnú situáciu, nehádali by sa ani keby boli o to požiadaní.” Ale je to presne preto, že 
nemôžete  vidieť  skutočnú situáciu  a  že  máte  bežné  ľudské  pripútanosti,  že  sa  tu  môžete 
kultivovať. Keď máte bežné ľudské pripútanosti, môžete potvrdzovať Fa; keď nemáte tieto 
pripútanosti,  nebudete  schopní  potvrdiť  Fa,  a  nebudete  schopní  tu  už  ďalej  ostať;  inými 
slovami, nebudete sa už schopní ďalej  kultivovať.  Ale musím vás požiadať aby ste vážne 
uvažovali nad tým ako môžete čo najlepšie využiť existujúce podmienky a činiť sa ešte lepšie.

Bez ohľadu na to akí ste zaneprázdnení, musíte sa na seba pozerať ako na učeníka Dafa; 
bez ohľadu na to akí ste zaneprázdnení, musíte brať ohľad na to ako môžete ovplyvniť tých 
okolo vás.  Od 25. apríla 1999 a po 20. júli  zlo  použilo darebácke prostriedky ohovárania 
a zatlačilo nás do defenzívy, a spôsobilo že mysle početných bytostí boli otrávené. Vo vašich 
snahách spasiť vnímajúce bytosti ste sa lopotili veľmi tvrdo aby ste ľuďom umožnili získať 
o nás nové porozumenie. Takže ak sa nečiníte dobre, je dosť možné že nechtiac podkopávate 
snahy ktoré ste uskutočnili a niektoré z vecí ktoré plánujete robiť. Ste kultivujúci, ktorých 
správanie sa by malo byť čisté a spravodlivé.  Je veľmi mnoho ľudí ktorí  si myslia že ste 
výborní  jednoducho  preto  že  videli  vaše  konanie.  Ak  nedávame  pozor  na  naše  vlastné 
správanie sa v našom každodennom živote, svetskí ľudia budú vidieť naše skutky, a keďže vás 
nemôžu poznať na hlbokej úrovni ako napríklad štúdiom Fa, budú sa pozerať iba na to ako sa 
správate. A je možné že jedna vaša veta alebo jeden váš skutok spôsobí že budú nespasiteľní 
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alebo to vytvorí zlý dojem o Dafa. Musíme myslieť na tieto veci.

Keďže som váš Majster, môžem samozrejme vidieť vaše nedostatky, a môžem samozrejme 
vidieť vaše problémy. Napríklad, u každého vášho jedného slova a každého vášho jedného 
činu viem čo je v ňom zahrnuté. Váš Majster vám zvyčajne nevyučuje Fa na individuálnom 
základe. Je to preto, že keby som niekomu osobne poukázal na jeho problém, jeho myseľ by 
bola  zasiahnutá  veľmi  silno,  a  v  skutočnosti  by  ho  to  mohlo  ovplyvniť.  Preto  zriedkavo 
hovorím s niekým súkromne týmto spôsobom. Avšak keď som nadhodil tieto problémy na 
veľkom fóre, nemyslite si že nehovorím o vás.

V nebesiach je mnoho Kráľov. Ako viete, Šakjamúni povedal že počet Tathagátov je ako 
počet zrniek piesku v rieke Ganga. Premýšľajte o tom koľko zrniek piesku má indická rieka 
Ganga! A je ich ešte viac – Šakjamúni to povedal iba obrazne. Každý Tathagáta je Kráľom Fa. 
A Buddhovská škola nie je jediná – Buddhovská škola je iba jeden rozšírený typ, ktorý má 
obrovský počet Bohov. Koľko je tam Bohov? Koľko je tam takýchto Kráľov? Ak by každý 
Kráľ riešil veci tak ako vy keď sa niečo stane, nastali by veľké problémy. Oni nemajú takéto 
hádky, ktoré nie sú v súlade s ich úrovňami. Samozrejme, oni môžu vidieť pravdu a môžu 
vidieť najlepší  spôsob, ale  aj  oni  majú často určité  rozdiely v niektorých pohľadoch.  Ale 
nikdy by sa nehádali. Sú v stave nesmiernej tolerancie, milosrdenstva k všetkým bytostiam, a 
sú schopní chápať všetko s láskavosťou. Vyjadriť to v ľudských pojmoch, sú vždy schopní 
byť  chápaví  k  druhým.  Takže  niekedy  by  sme  nemali  “liezť  v  býčom rohu”  so  silnými 
pripútanosťami  svetských ľudí,  byť  neschopní  vzdať  sa  ich  po  dlhý  čas,  a  byť  tým viac 
pripútaní čím viac o tom premýšľame – čím viac o tom premýšľate, tým viac vaša myseľ 
kypí,  a čím viac o tom premýšľate,  tým viac démonov vás zneužíva.  Ak nemáte chladnú 
hlavu,  poviem  vám,  vtedy  vás  démoni  zneužívajú.  Ja  sa  nestarám o  to  ako  dlho  ste  sa 
kultivovali, a nezáleží na tom akú máte povesť medzi učeníkmi Dafa, ale môžem zaručiť o čo 
ide keď nevenujete pozornosť týmto veciam. Dovoľte mi povedať vám, bez ohľadu na to ako 
dobre ste sa kultivovali, pokiaľ stále ešte máte pripútanosti svetských ľudí, tie môžu zneužiť 
démoni,  a keď tomu nevenujete  pozornosť,  môžu byť zneužité v ktoromkoľvek okamihu. 
Takže ako učeník Dafa by ste sa mali čo najviac snažiť skrotiť tie pripútanosti svetských ľudí,  
čo  najviac  sa  snažiť  aby ste  im zabránili  v  tom aby účinkovali,  čo  najviac  sa  snažiť  ísť 
spravodlivou cestou, a čo najviac sa snažiť,  vo všetkých prostrediach a vo všetkom čo sa 
stane, správať sa otvoreným a dôstojným spôsobom, byť tolerantný a mať širokú myseľ, byť 
schopný chápať druhých, a byť schopný vziať do úvahy všetky hľadiská. Potom si myslím, že 
by ste mohli byť schopný robiť veľa vecí dobre. Konať týmto spôsobom nie je kompromis! 
Každý môže vyjadriť svoj názor a vy ich môžete ohodnotiť vľúdnym spôsobom. 

Všetko toto čo som povedal sa v skutočnosti zbieha k otázkam kultivácie. Vo Fa-náprave 
stále ešte potrebujete viac čítať a študovať Fa. V skutočnosti,  toto nie je kritizovanie vás. 
Keďže som váš Majster, môžem samozrejme vidieť vaše nedostatky. Voláte ma Majster, takže 
vám  musím  hovoriť  aké  sú  vaše  nedostatky,  a  potom  by  ste  si  ich  mali  uvedomiť. 
Samozrejme, často vás aj chválim, ako napríklad “Učeníci Dafa sú pozoruhodní, veľkolepí”, a 
“Činili  ste  sa  veľmi  dobre.”  Ale  príliš  veľa  takýchto  slov  by  vám priveľmi  neprospelo. 
Mnohokrát keď Majster vidí že sa činíte veľmi dobre, nechávam si tú radosť z vás pre seba.

Každý učeník Dafa robí aktívne veci na potvrdzovanie Fa a spasenie vnímajúcich bytostí, a 
Majster to vidí. Toto je niečo, čo by dnešní svetskí ľudia nedokázali spraviť. Žiaci mimo Číny 
sa tomu plne zasvätili, a každý robí to čo by mal robiť v tomto období Fa-nápravy. Medzitým, 
žiaci v Číne majú svoje spôsoby ako robia veci, zatiaľ čo vy, žiaci mimo Číny, máte svoje 
spôsoby akými robíte veci.  Vy všetci ste pozoruhodní. Nie je to tak, že by každý mal robiť 
rovnaké veci; každý robí vo svojom prostredí to čo by učeník Dafa mal robiť v tomto čase. 
Robíte to zo svojho srdca, a každý učeník ochraňuje Fa a zachraňuje vnímajúce bytosti naozaj 
ako častica Dafa. Z tohto hľadiska sa to s ľuďmi vo svete nedá porovnať.

Viete, že nikde inde nie je nič také čo má k dispozícii tá zlá banda v Číne na útočenie na 
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ľudí.  Mohli  by  ste  povedať,  že  zhromaždili  všetky  prostriedky  všetkých  čias  a  všetkých 
krajín. Navyše,  myslenie dnešných čínskych ľudí, potom čo prešlo rozličnými politickými 
šarvátkami, sa pokrivilo na niečo viac a viac ľstivé a prešibané, a tak nedobré veci ktoré robia 
sú hrozne diabolské. Avšak napriek tomu, mnohí ľudia sú využívaní a nútení robiť zlé veci, a 
v skutočnosti sa nepokúšajú poškodiť Fa zo svojho srdca. My to vidíme. Bez ohľadu na to aké 
metódy zlo používa alebo koľko peňazí minulo, nemôžu dosiahnuť to čo chcú dosiahnuť pri 
poškodzovaní Dafa. My robíme tie veci zo svojho srdca, zatiaľ čo oni to robia kvôli peniazom 
– nikdy sa nám nevyrovnajú. Majú veľmi mocnú štátnu propagandistickú mašinériu, všade vo 
svete majú konzuláty, a majú obrovskú armádu. Čelíme takejto zlej politickej bande lotrov, 
ktorá nás chce potlačiť. V takomto krátkom čase sme boli schopní pomôcť ľuďom všade vo 
svete opravdivo spoznať toto zlé prenasledovanie – nie je to pozoruhodné? Nie je to niečo čo 
je dosiahnuteľné iba tým, že učeníci Dafa robia veci zo svojho srdca? Nie je to niečo čo je 
dosiahnuteľné iba tým, že učeníci Dafa preberajú iniciatívu pri robení veci? Samozrejme, zlo 
nikdy nebude mať žiadnu šancu na úspech vo svojich pokusoch poškodiť Fa vesmíru.

Samozrejme, mnohé veci nie sú také jednoduché ako si to myslia svetskí ľudia. Nie je 
dovolené aby človek robil čokoľvek čo chce, a to platí aj pre zlo. Povedal som, že staré sily 
spravili veľmi podrobné, dôkladné a systematické opatrenia v histórii pre celé obdobie Fa-
nápravy a pre všetko čo sa prejavuje počas Fa-nápravy. Hoci je to takto chaotické – chaotické 
v takomto rozsahu – a takto diabolské – diabolské v takomto rozsahu – aj tak, v celom svete, 
vrátane  Číny,  vrátane  všetkého,  je  stále  mnoho  veľmi  zlých  bytostí  v  bežnej  ľudskej 
spoločnosti a v každej dimenzii, ktoré sa toho nezúčastnili. Tí všetci sú obmedzovaní. Inými 
slovami, nezúčastnili sa toho, a nemajú dovolené sa toho zúčastniť, bez ohľadu na to či sú 
dobré  alebo  zlé  –  sú  z  obidvoch  skupín.  Veci  vyzerajú  akoby  nemali  poriadok,  ale  v 
skutočnosti sú veľmi dobre usporiadané. Vyzerá to tak, že zlé bytosti ktoré sa tohto zúčastnili 
konajú zlomyseľne, avšak zlé sily ich jednoducho využívajú, a cieľom toho že ich využívajú 
je  to  aby  sme  odstránili  odpad  vo  vesmíre  počas  Fa-nápravy. Zlé  bytosti  nemôžu  vidieť 
skutočnú situáciu a konajú bezuzdne. Keď sa odhalí skutočná situácia, všetky bytosti, a toto 
zahŕňa svetských ľudí, s úžasom vykríknu: “Ach! Takže takto to bolo!”

Samozrejme,  veci  v  tomto  prostredí  sú  odlišné  od  situácie  v  prostredí  aké  je  v  Číne. 
Hovoriť  o  veciach  súvisiacich  s  Fa-nápravou alebo  so  spasením vnímajúcich  bytostí  pod 
takým diabolským tlakom a v situácii, kde sú dimenzie naplnené zlom, je iné ako hovoriť o 
tom tu.  Ale aj  tak,  staré sily to  v skutočnosti  vykonali  preto,  že naliehajú na preverovaní 
xinxingu učeníkov Dafa. Je to určite tak. Ak by to tak nebolo, rozhodne by sa to nebolo stalo. 
Najlepší spôsob ako riešiť túto situáciu je pre učeníkov Dafa ísť svojou cestou spravodlivo, čo 
najviac sa snažiť aby zlo alebo staré sily nezneužili ich medzery, a upevniť svoje spravodlivé 
myšlienky. Staré sily sa neodvažujú odporovať nášmu objasňovaniu pravdy a zachraňovaniu 
vnímajúcich bytostí. Kľúčom je nenechať ich zneužiť medzery vo vašom stave mysle keď 
robíte veci.

Dovoľte mi využiť túto príležitosť aby som spomenul jednu menšiu vec. Ako viete, naša 
pracovná  sila  je  práve  teraz  veľmi  obmedzená,  takže  pri  vašich  snahách  potvrdiť  Fa, 
nezanedbávajte veci keď obrátite svoju pozornosť na niečo iné. Inými slovami, nemali by sme 
sústrediť všetko naše úsilie na jednu vec. Mali by sme sa čo najviac snažiť pokryť veci ako 
celok a robiť dobrú prácu vo všetkých veciach na ktorých teraz pracujeme.

Nepoviem už toho veľa. Viem, že všetci pracujete tvrdo. Dnes som vás nechválil príliš 
veľa, ale viem že každý sa v skutočnosti úplne zasvätil úlohe potvrdzovania Fa. Vidíte, že je 
veľa vecí ktoré treba spraviť, a vy ste úzkostliví a chcete ich spraviť dobre. Majster to všetko 
vidí. Nie som to len ja kto to vidí. Poviem vám, všetky bytosti vo vesmíre to pozorne sledujú. 
Povrch hmoty je zložený z postupností molekúl, a celková Fa-náprava už dosiahla bod tohto 
povrchu.  Avšak  hoci  veci  na  tomto  povrchu  vyzerajú  pre  ľudské  oko  veľmi  hrubé,  v 
skutočnosti  doňho  prenikajú  gigantické  mikrokozmické  systémy,  a  on  tiež  je  veľmi 
komplexný. Vo Fa-náprave boli už prielomy k povrchu spravené. Inými slovami, už to ide 
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dosiahnuť  to  čo  ľudské  bytosti  môžu  vidieť.  V  mikrokozme  to  takisto  korešponduje  s 
gigantickými dimenziami, a stále sú tam masívne skupiny bytostí. Takže stále je veľmi veľký 
počet  bytostí,  ktoré  potrebujú  byť  spasené  Fa-nápravou,  a  situácia  je  zložitá.  Všetky 
vnímajúce bytosti pozorne sledujú všetko čo robíme. Všade vo vesmíre sú oči, a bytosti ktoré 
boli napravené aj bytosti ktoré neboli napravené sledujú. Bytosti v novom vesmíre dychtivo 
túžia po definitívnom ukončení, zatiaľ čo bytosti v starom vesmíre túžia byť spasené. Tie čo 
sa zúčastnili prenasledovania Fa-nápravy sú iba tou jednou skupinou, starými silami, a tvoria 
dvadsať  percent  bytostí  na  rôznych  úrovniach.  Všetky  ostatné,  početnejšie  bytosti  sa 
nezúčastňujú, a tie čo sa nezúčastňujú sledujú a pozorujú všetko toto. Oni všetci vedia jednu 
vec, a dokonca aj staré sily to vedia: ak táto akcia nebude úspešná, všetkému bude koniec.

Aj dnešní vedci objavili,  že vo vesmíre sa uskutočňujú veľké zmeny. Objavili, že sféra 
vesmíru  ktorú  môžu  v  súčasnosti  vidieť  sa  rozširuje  rýchlejšie  a  rýchlejšie,  a  rýchlosť 
rozširovania  sa  stále  zväčšuje.  Nechcel  som  o  tom  predtým  hovoriť  –  ja  vyučujem  iba 
princípy Fa. Premýšľajte o tom: čo znamená toto rozširovanie? Niečo sa rozširuje iba predtým 
ako to vybuchne; rozširuje sa to a rozširuje, a keď to dosiahne určitý bod, náhle to praskne. 
Takže všetko je vo svojej poslednej etape. Mnohé bytosti všetko toto sledujú s úzkosťou. Čo 
sa týka starých síl, tie, so svojimi požiadavkami v mysli, sú tiež znepokojené. Samozrejme, aj 
bytosti v novom vesmíre dychtivo túžia po ukončení tohto všetkého. Nesmierna sila celej Fa-
nápravy robí svoju poslednú prácu ešte mocnejšou rýchlosťou, ktorá prekračuje všetky časy. 
Teraz  je  už  len  malý  kúsok  od  dobehnutia  rýchlosti  rozširovania  povrchu.  Samozrejme, 
rýchlosť rozširovania vyzerá byť malá v pojmoch ľudského času, ale v skutočnosti je veľmi 
rýchla. Aj ja robím veci veľmi rýchlo. Povedal som vám predtým, že koľkokoľvek sa toho 
spraví tam hore, tak veľa možno preraziť cez nižšie úrovne. Hoci sa vesmír rozširuje, ja robím 
veci  mimoriadne  veľkou rýchlosťou,  a  určite  to  dokážem dobehnúť.  Ak  to  nedobehnem, 
môžem vám povedať, konečný rozpad by spôsobil, že všetko v povrchovej dimenzii prestane 
existovať. Ak to dobehnem, je to vyriešené. Ja to nieže len dobehnem, ale to aj predbehnem, a 
vtedy Fa napraví ľudský svet. Teraz som len malý kúsok od toho aby som dobehol rýchlosť 
tohto  rozširovania.  Bezpočet  vnímajúcich  bytostí,  bezpočet  bytostí,  všetky  pozorujú.  A v 
skutočnosti sú oči v každej drobnej častici vzduchu. Čo sú nebesia? Povedal som vám, že sú 
odlišné  od nebies  ktoré  si  predstavujú  ľudské bytosti.  Ak sa pozriete  na  Zem z mesiaca, 
Saturna,  alebo z  Venuše,  nie  je  tiež  na  nebesiach?  V rovnakom zmysle  je  na  nebesiach. 
Nebesia sú v mikrokozme a v makrokozme, a tento pojem sa nevzťahuje na súbežné dimenzie 
ktoré sú vyrobené z častíc rovnakej úrovne – v očiach Bohov, je to iba pojem vzdialenosti. V 
makrokozme a v mikrokozme, všetky bytosti pozorne sledujú všetky tieto veci na zemi. Vedia 
o každom jednom čine a každej jednej myšlienke učeníkov Dafa.  Všetko čo učeníci  Dafa 
robia je jasne zobrazené pred očami vyšších bytostí. Takže určite sa čiňte dobre a získajte si 
ich obdiv.

Toto je  veľkolepé – naozaj  veľkolepé.  Bez Fa-nápravy, by veľkoleposť učeníkov Dafa 
obdobia  Fa-nápravy  nebola  ukázaná  tak  nápadne.  Učeníci  Dafa:  veci  ktorým  čelíte  sú 
veľkolepé, vaše zodpovednosti sú významné, a potom ju tu váš pôvod, samozrejme – beriem 
všetky tieto veci do úvahy keď hovorím že ste veľkolepí. Musíte byť hodní titulu “učeník 
Dafa obdobia Fa-nápravy”! Toto je niečo, čo vesmír už znova mať nebude. Toto sa stalo len 
raz od začiatku času – stalo sa to len raz od začiatku času vo vesmíre. Všetko sa vyzerá 
uskutočňovať medzi svetskými ľuďmi a nevyzerá to byť príliš odlišné od vecí svetských ľudí. 
Ak  by  tam  bola  odlišnosť,  ľudia  by  verili  všetkému  čo  poviete,  Fa-náprava  by  sa 
neuskutočnila,  a  kultivácia  by  neexistovala.  Ľudia  sa  dopúšťajú  hriechov  zatiaľ  čo  sú 
oklamaní, takže v súčasnosti nemajú žiadnu inú šancu iba za ne platiť zatiaľ čo sú oklamaní. 
Hoci je pred nami stále ešte ťažký úsek našej cesty, nebude trvať dlho. Dúfam, že od tohto 
bodu sa každý bude činiť ešte lepšie. 

Už nepoviem nič viac. Môžete pokračovať vo vašej konferencii. Dnes som tu iba preto, 
aby som sa s vami stretol, pretože sú tu ľudia z Európy, Austrálie a Ázie, a vy ste ma tiež 
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chceli vidieť. Ak budú veci ktoré vám mám povedať, určite sa s vami stretnem a poviem vám 
čo treba robiť. Dnes som vás chcel hlavne vidieť. Ďakujem všetkým.

Li Hongzhi

27.4.2002
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Vyučovanie Fa na Fa konferencii vo Washingtone, D. C. 

Dobrý deň! (Srdečný potlesk)

Je  to  už  dlhý  čas,  odkedy  som  vás  videl  naposledy.  Z  mnohých  dôvodov  nechcem 
vystupovať príliš často. Hlavným dôvodom je to, že učeníci Dafa potvrdzujú Fa a zachraňujú 
vnímajúce  bytosti;  každý  učeník  Dafa  ide  svojou  vlastnou  cestou  a  každý  učeník  Dafa 
potrebuje mať príležitosť ísť svojou vlastnou cestou. Takže ako váš Majster vám nemôžem 
vziať  vašu  príležitosť,  aby  ste  sami  potvrdili  Fa.  Musím vás  to  nechať  spraviť  samých. 
Samozrejme,  zatiaľ  čo  mnoho  učeníkov  potvrdzuje  Fa,  zachraňuje  vnímajúce  bytosti  a 
objasňuje pravdu, stále majú mnoho otázok, ktoré sa chcú spýtať Majstra, o tom, ako presne 
sa zachovať.

Spomeňte si na tri roky dozadu, keď prenasledovanie zlom práve začalo – mnoho našich 
učeníkov nevedelo,  čo  robiť.  Naši  mladší  učeníci  neprešli  cez  nič  podobné ako bolo  zlo 
Kultúrnej revolúcie. Ale postupne ste sa všetci stali vyrovnanými, a hoci ste najprv nevedeli, 
čo robiť, teraz už viete, čo robiť. Hoci sme pri tomto postupe mali nejaké prekážky, po ceste 
ste kráčali sami. Uprostred tohto prenasledovania zlom, každý z vás vážne premýšľal o tom, 
čo by mal robiť a ktorú cestu by si mal vybrať, a týmto ste si ustanovili svoju mocnú cnosť; 
prešli ste cez toto nesmierne utrpenie. Je to pozoruhodné a je to to, čo by učeník Dafa mal 
robiť, je to cesta nápravy Fa, ktorú nechávate za sebou, mocná cnosť Osvietenej bytosti. Toto 
je dôvodom, prečo vám Majster mnohokrát nemôže povedať všetko, čo treba robiť. Fa už vám 
bol vyučovaný a ak hodnotíte veci pomocou Fa, budete schopní robiť ich správne.  Ak sa 
vyskytnú veľké  problémy, iste  vám to  poviem.  S  výnimkou týchto,  čo  sa  týka  mnohých 
konkrétnych vecí, s ktorými sa stretávate, musíte o nich dôkladne premýšľať sami a je na vás 
samých, aby ste našli spôsob, ako ich vyriešiť. Kdekoľvek sa objaví problém, tam je potrebné 
objasniť pravdu a zachrániť ľudí. Neobchádzajte ťažkosti, keď sa s nimi stretnete. Ak zbadáte 
niečo,  čo  nám  robí  škodu,  alebo  ak  vidíte  niečo,  čo  nám  bráni  v  potvrdzovaní  Fa, 
neobchádzajte to – mali by ste tomu čeliť, objasniť pravdu a zachrániť tie bytosti. Toto je súcit 
(cibei) učeníka Dafa a my tým zachraňujeme životy. Spolu s tým, ako objasňujete pravdu, 
môžete vyriešiť ten problém, že mnoho ľudí bolo podvedených, podlieha nepochopeniu a 
predsudkom.  Nakoniec,  lži  v  propagande  z  prenasledovania  zlom,  ktoré  sa  deje  v  Číne 
oklamali  mnoho vnímajúcich bytostí.  Zakryli  pravdu podvodným divadlom. Keď sa ľudia 
stretnú s pravdou, starostlivo si veci premyslia a ako na to všetko zareagujú je ich vlastnou 
voľbou.

Takže z pohľadu na celkovú situáciu, v posledných troch rokoch ste sa činili celkove veľmi 
dobre, stali ste sa viac a viac zrelými a viac a viac racionálnymi – najmä učeníci v Číne. 
Spočiatku, keďže ste nevedeli čo robiť, pôsobili ste trochu rozháraným dojmom. Nevedeli ste, 
čo robiť, ale čoskoro ste postupne zistili, ako čeliť realite tohto prejavu zla, až kým nakoniec 
všetci  z  vás  získali  vyrovnanosť,  k  tomuto  dnešnému bodu,  keď ste  sa  stali  viac  a  viac 
zrelými. Takmer sto miliónov ľudí sa kultivuje a sú to noví učeníci, učeníci veteráni, tí, ktorí 
študovali  Fa  do  hĺbky,  tí,  ktorí  študovali  Fa  povrchne  a  tí,  ktorí  práve  začali  chápať  a 
spoznávať Fa. Nie všetci títo praktizujúci sú schopní pochopiť Fa z vnútra Fa. Tvárou v tvár 
tomuto  démonickému utrpeniu,  mnoho učeníkov, ktorí  neštudovali  Fa do  hĺbky a  mnoho 
nových študentov so svojimi ľudskými pripútanosťami, majú všetci rôzny názor na veci a 
rôzne pochopenia potvrdzovania Fa. Takže keď potvrdzujú Fa a objasňujú pravdu, mnoho 
ľudí to robí do určitej miery s ľudskými pripútanosťami. Keď sú prenasledovaní, ich bežné 
ľudské  pripútanosti  budú  rozvírené  ľudskými  emóciami  a  budú  ovplyvnení  falošnou 
láskavosťou a podvodom. Čokoľvek sa stane, iba pokračovaním v štúdiu Fa sa môžete zbaviť 
svojich  ľudských  myšlienok,  môžete  sa  zbaviť  pripútaností,  a  tak  nebudete  ovplyvnení 
žiadnymi ľudskými vecami.  Prešli  viac ako tri  roky a  toto  prenasledovanie,  ktoré  na  nás 
uvalili  staré  sily, nás  spravilo  viac  a viac  zrelšími,  viac  a  viac  racionálnymi,  viac  a  viac 
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rozvážnymi, viac a viac vytrvalejšími a viac a viac schopnejšími brať toto prenasledovanie 
zlom vážne, keď odkrývame lži zla, potvrdzujeme Dafa a zachraňujeme vnímajúce bytosti.

Dafa sa už šíri vo svete desať rokov. Pred troma rokmi to ešte nebolo desať rokov – bolo to 
len sedem rokov. Hoci to bol krátky čas, Dafa sa už hlboko zakorenil vo vesmíre, v ľudskom 
svete a nikto ním nemohol otriasť. Keď sa pozerám na terajšiu celkovú situáciu, na povrchu je 
prenasledovanie stále veľmi kruté, ale v skutočnosti už zostalo len niekoľko tých skazených, 
prehnitých démonov, ktorí  môžu obmedzovať a  ovládať ľudí.  Čím menej  ich ostáva,  tým 
divšie  zlo  zúri;  čím ich  ostáva  menej,  tým sú  nepríčetnejší.  Konkrétni  praktizujúci,  ktorí 
pochopili  Dafa do rôzneho stupňa preukazujú rôznu úroveň neochvejnosti  a ich vnímanie 
súčasnej celkovej situácie nápravy Fa je tiež rôzne. Rozličné stavy ich kultivácie vyústili do 
rôzneho vnímania. Niektorí si môžu myslieť, že situácia je neutešená; niektorým sa situácia 
už zdá uvoľnenejšia a niektorí ľudia si môžu myslieť, že to je presne obrovská príležitosť 
zachrániť vnímajúce bytosti a objasniť pravdu. Rôzne pochopenie a uvedomenie si Fa vedie 
ľudí k rôznemu vnímaniu súčasnej situácie a všetko to mieri na rozličné ľudské myšlienky. Tí, 
ktorí  postupujú  správne  zmenia  prostredie  okolo  seba  a  tí,  ktorí  postupujú  slabo  zmenia 
prostredie okolo seba podľa stavu svojej mysle. Učeníci Dafa majú rôzne stavy mysle, takže 
majú rôzne vnímanie prostredia,  a  preto sa  spôsoby, ako sa každý správa  líšia.  Skutočná 
situácia, ako ju vidím ja, je taká, že zlé staré sily chcú spraviť to, čo chcú. Postupovať správne 
neznamená kráčať po ceste, ktorú zostavili staré sily; cieľom je nedovoliť starým silám využiť 
vaše medzery. Napriek tomu všetkému, naši učeníci Dafa ako celok sa stali zrelšími a zrelšími 
a zvládajú to všetko s čoraz väčšou a väčšou racionalitou, vyrovnanosťou, vytrvalosťou a 
vážnosťou. Na počiatku malo mnoho učeníkov veľa ľudských myšlienok a prejavovalo rôzne 
kultivačné stavy. Na povrchu potvrdzovali Fa, ale v skutočnosti sa im ich ľudské myšlienky 
do  toho  miešali  a  oni  nemohli  dosiahnuť  cieľ  potvrdzovania  Fa  a  hneď  ako  boli 
prenasledovaní, malo to presne opačný účinok. Veci sú teraz iné. Už ste úplne iní ako pred 
troma rokmi. Samozrejme, stále sa kultivujete a stále máte ľudské myšlienky a kvôli tomu ste 
schopní sa kultivovať medzi svetskými ľuďmi. Avšak tieto ľudské myšlienky sa prejavia a z 
času na čas budú hrať negatívnu úlohu v rôznych situáciách. Ale v porovnaní so situáciou 
pred troma rokmi, ste pozoruhodnejší a pozoruhodnejší, inými slovami, učeníci Dafa sa stali 
zrelými.

Prenasledovanie zla nebude trvať, pretože skazených démonov a prehnitých duchov, ktorí 
manipulujú  ľuďmi  je  menej  a  menej.  Ľudia  nemajú  schopnosť  spraviť  sami  čokoľvek 
významné; ľudia vždy boli pod kontrolou iných bytostí. Ak sa vrátime späť, tak v dobe keď sa 
hlava  zla  v  Číne  odvážila  prenasledovať  učeníkov  Dafa  tam tiež  boli  zlé  činitele,  ktoré 
ovládali toho zlého lumpa. Z pohľadu celkovej situácie nápravy Fa, všetky tieto veci, ktoré 
učeníci Dafa robia, aby napravili Fa, aby zachránili vnímajúce bytosti a aby objasnili pravdu 
sú vo svojom poslednom štádiu. Článok, ktorý ste napísali a ktorý sa nachádza na webstránke 
PureInsight hovorí o tom, že Kniha zjavení v Biblii spomína, že zlá beštia bude útočiť na 
Boha svojimi ústami štyridsaťdva mesiacov, čo je tri a pol roka. Nebudem komentovať, či je 
to naozaj tak, ale môžem povedať, že táto zlá dráma sa naozaj dostala do svojho posledného 
štádia, keď ešte chce pokračovať, ale už nemá silu.

Hlava zla v ľudskom svete, ktorá sídli v Číne a je ovládaná zlými, prehnitými démonmi už 
viac nie je človekom. Popravde povedané, tá hlúpa vec umrela už dávno a všetko čo vytvára 
túto bytosť je úplne v pekle. Iba jeho najpovrchnejšia vrstva po narodení sformovaného tela,  
táto postnatálna materiálna forma je stále podopieraná zlom. Pretože čas, ktorý staré sily určili 
na ukončenie skúšania Dafa ešte neprišiel, staré sily sa zo všetkých síl snažia podopierať ho. 
Ak by tento povrch nikto nepodopieral, zmenil by sa na hromadu popola a stĺp čierneho dymu 
– nebol by vôbec ničím. Aby som to povedal ako to hovoria svetskí ľudia, už to umrelo viac 
ako stokrát. Ale títo prehnití démoni neustále podopierajú jeho tvar na povrchu a neustále 
používajú  tento  malý  kúsok  látky  na  najvonkajšom  povrchu.  Ale  jeho  myseľ  je  úplne 
nenormálna.  Teraz  má  strach  z toho,  že  prenasledoval  Dafa  a  učeníkov  Dafa  a  preto  sa 
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neodvažuje zostúpiť zo svojho postu, z tohto dôvodu sa zbláznil, preto žije kvôli Falun Gongu 
a preto trpí neustálym nepokojom a obavami. Medzičasom viac a viac zlých bytostí, ktoré 
ovládajú  ľudí  boli  odstránené  tým,  že  učeníci  Dafa  vysielajú  spravodlivé  myšlienky  a 
objasňujú pravdu.  Staré sily  vo vesmíre sú,  ak sa pozriete  na celkový obraz nápravy Fa, 
neustále redukované, keď to všetko robíme. Takže toto zmenšilo silu zla viac a viac. Už viac 
nemôže široko podporovať svoju zlobu a môže páchať zlo len v obmedzených oblastiach, 
ktorých rozsah sa neustále zmenšuje.  Preto si  musí každý učeník Dafa uvedomiť význam 
objasňovania pravdy. Toto, viac ako čokoľvek, by ste mali robiť celým svojím úsilím a je to 
najveľkolepejšie. Spása vnímajúcich bytostí a Dovŕšenie kozmických tiel, ktoré zodpovedajú 
vám je všetko súčasťou tohto. Každý jeden učeník Dafa toto musí robiť. Nepremeškajte ani 
jedinú príležitosť.

Všetci ste videli, že ľudia mimo Číny sa stávajú jasnejšie a jasnejšie uvažujúcimi. Toto je 
odraz toho, že učeníci Dafa objasňujú pravdu a je to aj preto, že sila nápravy Fa očistila viac 
zla a spôsobila, že zlo už viac nemôže ovládať ľudí vo svete. Ľudia myslia racionálne. Čo 
predtým ľudí obmedzovalo tam už nie je a činitele, ktoré manipulovali ľudí, aby robili zlé 
veci už boli očistené. Ľudia mimo Číny majú teraz jasnú a čoraz jasnejšiu myseľ a sú schopní 
viac a viac vidieť, čo je toto prenasledovanie zlom v Číne zač. Takže pre našich učeníkov 
Dafa mimo Číny je to šanca, aby sme objasnili pravdu ešte viac, aby sme pomohli ľuďom v 
celom svete  a  vládam každého národa lepšie  pochopiť  tento prejav  zla.  Takže  dúfam,  že 
budete  robiť  svoju  prácu  po  týchto  líniách  ešte  pevnejšie,  a pomôžete  ľuďom  skutočne 
spoznať toto všetko.

Ste učeníkmi Dafa, takže bez ohľadu na to, v akom prostredí sa nachádzate, keď robíte 
veci ako objasňovanie pravdy a zachraňovanie vnímajúcich bytostí, mali by ste prejavovať 
správanie  učeníka  Dafa.  Nakoniec  ste  praktizujúci,  takže  ak  to  chcete  robiť  dobre, 
najpodstatnejšou vecou, ktorú by ste mali  robiť  je štúdium Fa. Bez ohľadu na to,  akí  ste 
zaneprázdnení, musíte študovať Fa. Toto sa zvlášť týka tých učeníkov, ktorí vykročili vpred 
neskoro, alebo sa potkli, alebo neudržali krok – mali by ste veľa študovať Fa, viac počúvať 
kritiku a ponáhľať sa to dobehnúť. Každý musí poznať dôležitosť vysielania spravodlivých 
myšlienok. To je preto, že ste učeníkmi Dafa, a nie ste svetskí ľudia, ktorí robia veci pre Dafa, 
ale učeníci Dafa, ktorí potvrdzujú Fa. Hlava zla v Číne rozširuje lži o tom, že tvrdím, že som 
Ježiš alebo Šakjamúni. Všetci viete, že sú to nehanebné lži, ktoré si vymyslel ten lump, ktorý 
klame ako sa mu zachce. Ja nie som Ježiš, a nie som ani Šakjamúni, avšak Fa vytvoril milióny 
a milióny Ježišov a Šakjamúniov, ktorí majú odvahu kráčať cestou Pravdy, ktorí majú odvahu 
riskovať svoje životy kvôli Pravde a ktorí majú odvahu zasvätiť svoje životy zachraňovaniu 
vnímajúcich bytostí. (Dlhý potlesk) Každý z vás učeníkov Dafa by si mal skutočne uvedomiť 
kým je a kráčať po svojej ceste dobre. Skutočne ste takí veľkolepí, takže musíte racionálne a 
vážne robiť veci správne, veci, ktoré dnes máte robiť. Keď teraz objasňujeme pravdu iným, 
všetci cítite, že by sme mali zaobchádzať s vnímajúcimi bytosťami so súcitom, takže ešte 
súcitnejší  by ste  mali  byť k sebe ako učeníci  Dafa.  Všetci  ste  učeníkmi v tej  istej  škole 
praktizovania a  dávate všetko do nápravy Fa vesmíru,  takže by ste  mali  vzájomne dobre 
spolupracovať.  Nepristupujte  k  veciam  s  príliš  mnohými  ľudskými  pripútanosťami  a 
nespôsobujte  zbytočné  konflikty  a  spory  tým,  že  vzájomne  komunikujete  s  ľudskými 
pripútanosťami.  V týchto situáciách by vaše správanie vždy malo preukázať znášanlivosť, 
dobrotu a prívetivosť učeníka Dafa. Veci človeka vedľa vás sú vašimi vecami1 a vaše veci sú 
jeho  vecami.  Nehovoríme  o  "jednote",  o  akej  hovoria  svetskí  ľudia,  ktorá  je  násilnou, 
povrchnou  vecou.  Ste  praktizujúci  a  vaše  sféry  sú  vyššie.  Takže  vo  vašich  mnohých 
projektoch by vaše  činy  mali  odrážať  porozumenie  ostatným, schopnosť  počúvať  mienku 
iných ľudí a schopnosť posúdiť to, čo je dobré a to, čo je zlé podľa Dafa. V skutočnosti, teraz 
ste už omnoho lepší ako predtým; ja si však myslím, že by ste mali byť ešte lepší v čase, ktorý 

1 Čínske slovo, ktoré je tu preložené ako "veci" má veľmi široký význam, môže tiež znamenať "záležitosť", 
"činnosť", "problém", "úlohu", "otázku", "ťažkosť" a tak ďalej.
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je pred vami.

Dnes  som  vás  chcel  hlavne  všetkých  vidieť.  Naposledy  som  nemohol  prísť  na  Fa 
konferenciu v Kanade, ktorá oslavovala desiate výročie rozširovania Dafa vo svete. Nie je to 
preto, že by sa učeníci Dafa dobre nečinili, ale pretože príliš mnoho ďalších ľudí ma chcelo 
vidieť. Nechcel som vystupovať na verejnosti, pretože ak by som vystúpil, všetka pozornosť 
verejnosti by bola na mne. Teraz ste to vy, ktorí potvrdzujete Fa medzi ľuďmi vo svete a ste 
tými, ktorí  zachraňujú vnímajúce bytosti  a dovršujú všetko čo je vaše počas objasňovania 
pravdy ľuďom vo svete. Takže som vám chcel nechať príležitosti a nechať vás robiť tieto 
veci. Ak by som to spravil inak, ak by som vystúpil na verejnosti, nikto by nepočúval to čo 
hovoríte spoločnosti, alebo čo hovoríte vládam – všetci by to chceli počuť priamo odo mňa. 
Ak by sa toto stalo, Majster by musel riešiť veci v ľudskom svete zatiaľ čo robí veci nápravy 
Fa – a ja by som nebol schopný robiť to všetko sám, nie? Samozrejme, boli tu tiež ďalšie 
dôvody.

Nechcem už veľa hovoriť. Dnes som vás len chcel všetkých vidieť. Dúfam, že táto naša Fa 
konferencia pôjde ešte lepšie. Navyše jedným dôvodom, prečo táto naša Fa konferencia môže 
byť úspešná a faktu že Dafa môže mať oporný bod v Spojených štátoch, je obrovská podpora 
od  amerických  ľudí.  Týmto  ďakujeme  americkým  ľuďom  (potlesk),  ďakujeme 
kongresmanom Spojených štátov a zákonodarcom na rôznych úrovniach vlády a ďakujeme 
všetkým úrovniam vlády Spojených štátov. (Potlesk)

Kráčajte dobre po svojich cestách. Bez ohľadu na to, čo sa stane, všetko čo je najskvelejšie  
očakáva učeníkov Dafa a všetko čo je najstrašnejšie očakáva ľudí, ktorí hrajú negatívnu úlohu 
v náprave Fa. (Dlhý potlesk)

Li Hongzhi

22.7.2002
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Vyučovanie Fa na Fa konferencii vo Filadelfii 2002, USA

Zdravím Vás!

„Na oboch brehoch škriekanie gibonov počuť bez prestania, kým moja ľahká loď míňa 
tisíce  skalných  útesov.“2 (Búrlivý  potlesk)  Zlo  vyčerpalo  svoje  triky  a učeníci  Dafa 
zoceľovaním  dospeli.  Neobávame  sa  žiadnych  ďalších  trikov,  ktoré  by  mohlo  použiť. 
Prenasledovanie Dafa a učeníkov Dafa už trvá viac ako tri roky a čoskoro to budú štyri roky. 
Počas  tohto  obdobia  bolo  mnoho  našich  učeníkov  Dafa,  najmä  učeníkov  Dafa  v Číne, 
vystavených  prenasledovaniu  zlom,  ktoré  jednoducho  nemá  obdoby.  Uprostred  teroru 
vytvoreného klamstvami a podvodom vydržali tieto tri roky a odolali prenasledovaniu, ktoré 
je  jednoducho  diabolské  až  do  krajnosti.  To je  vynikajúce!  Bežní  ľudia  by  to  nemohli 
dokázať.

Viete, že keď v Číne chcú niekoho zničiť alebo keď chcú niekoho potlačiť, a toto zahŕňa aj 
vládcu krajiny, nepotrvá to ani tri dni a ten človek nebude existovať. Samozrejme netvrdím, 
že fyzické telá učeníkov Dafa sú z diamantu alebo z ocele. Príčinou je skôr to, že zlí ľudia 
nemajú absolútne žiaden spôsob ako pochopiť kultivujúcich a všetky triky ktoré si osvojili 
z histórie a ktorými útočia na ľudí môžu fungovať iba na bežných ľudí. Na kultivujúcich sú 
úplne neúčinné – na kultivujúcich, ktorí sa vzdali svetských pripútaností.

Samozrejme,  zatiaľ  čo  sa  kultivujú,  mnohí  žiaci  stále  ešte  majú  do  určitého  stupňa 
myslenie svetských ľudí a sú ľudia, ktorí vždy zanedbávali štúdium Fa, ako aj mnohí noví 
žiaci, ktorí práve začali praktizovať. Takže keď náhle čelia tejto hrôze zla, tomuto náporu 
a útlaku,  ktoré  sú  jednoducho  zdrvujúce,  je  to  pre  tých  žiakov,  ktorí  majú  silné  ľudské 
myšlienky naozaj desivé. Tieto ľudské myšlienky spôsobili u týchto žiakov nachvíľu zmätok, 
a oni  nevedeli  rozoznať,  čo  sa  naozaj  deje.  Avšak  po  určitom čase  o  tom sami  pokojne 
rozmýšľali – „Prečo študujem Dafa?“ „Je teda Falun Dafa naozaj dobrá vec?“ „Kto je vlastne 
Li  Hongzhi?“  –  mnohí  ľudia  uvažovali  o týchto  veciach  pokojne  a s chladnou  hlavou. 
Výsledkom tohto pokojného uvažovania bolo, že sa to všetkým ešte viac vyjasnilo: „To čo 
študujeme je spravodlivý Fa, a na Zhen, Shan, Ren, ktoré kultivujeme nie je nič zlé.“ Boli ste 
schopní  vidieť  lepšie  a lepšie,  že  všetky  metódy,  ktoré  zlí  ľudia  použili  v tomto 
prenasledovaní sú lži a ohovárania, a vidieť, že využili všetky zlé metódy a že ani jediná vec 
nie je pravdivá a  všetko sú to len triky.

Takže  aký  bol  cieľ  tohto  zlého  prenasledovania?  Bolo  to  kvôli  ochrane  režimu?  V 
skutočnosti vôbec nie. Hovoriť, že Falun Gong ohrozuje čínsky režim je jednoducho obrovská 
lož, ktorá je rozširovaná zlom. Mnohí ľudia sa pýtali mňa a mnohí ľudia sa pýtali aj mojich 
učeníkov: aká je skutočná príčina tohto prenasledovania? Jednoducho šašova závisť. Keďže 
má moc, môže spraviť niečo takéto. Môže to znieť dosť smiešne a možno neuveriteľne – ako 
by sa ľudstvu mohlo stať niečo takéto? Avšak naozaj sa to stalo. Toto prenasledovanie sa 
udialo,  akokoľvek  to  môže  byť  absurdné,  kvôli  tomu,  že  ten  šašo  bol  hnaný  svojou 
pokrivenou závisťou. Presne to je príčinou. Je to skutočná príčina, ktorú vidíme tu v ľudskej 
spoločnosti.

Avšak z iného pohľadu, ľudské bytosti v skutočnosti nemajú schopnosť spraviť čokoľvek 
významné. Zvyčajne sa stane to, že nedobré myšlienky ľudí sú v súlade so zlými bytosťami 
v iných dimenziách, a potom tie zlé bytosti využijú ich nedobré myšlienky a  robia nedobré 
veci,  takže  zlé  bytosti  dosiahnu  svoje  ciele  a túžby  v  nedobrých  myšlienkach  ľudí  sú 
uspokojené. Odkiaľ vlastne pochádzajú ľudské myšlienky? Dnešní vedci pochopili, že ľudský 
mozog nie je skutočným zdrojom myšlienok. Takže odkiaľ pochádzajú ľudské myšlienky? 
Každý  si  myslí,  že  pochádzajú  z toho,  čo  sa  človek  naučil  v bežnej  spoločnosti  a z jeho 

2Posledné dva riadky zo známej básne z dynastie Tang od Li Baia.
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vlastného uvažovania. Nie je to však tak. Keď svetskému človeku skrsne myšlienka, že niečo 
spraví,  jeho  mozog  v skutočnosti  neprešiel  dlhým  procesom  uvažovania.  Mnoho  vecí  je 
jednoducho okamžitou reakciou a veľa slov sa jednoducho priamo vyhrnie z úst. Takže teda 
odkiaľ vlastne pochádzajú tieto myšlienky? My kultivujúci všetci vieme, že medzi mysľou 
človeka a faktormi v mnohých rôznych dimenziách sú v skutočnosti prepojenia a čo sa týka 
dôležitých vecí, človek v skutočnosti robí veci pod kontrolou iných bytostí. Jednoducho hrá 
veci tu v tomto ľudskom svete, to je všetko. Povrch ľudského tela, po narodení vytvorené telo, 
v podstate nie je nič.

Keď  sme  teda  pri  téme  ľudského  tela,  povedal  som  vám  o ňom  už  niečo  pri  istých 
vybratých príležitostiach. Avšak nehovoril som o ňom na väčšom fóre. Dôvodom je to, že Fa 
ktorý dnes vyučujem je Fa vesmíru, náprava Fa napravuje vesmír, a učeníci Dafa existujú 
spoločne  s nápravou  Fa,  takže  nemôžem  hovoriť  o týchto  špecifických  veciach  alebo  o 
konkrétnych situáciách v spoločnosti,  ktoré sú príliš  špecifické,  sú na príliš  nízkej úrovni, 
alebo sú iba v Troch ríšach. Tieto veci nemožno zapísať do Fa vesmíru. Preto som o nich 
nehovoril. O týchto veciach som hovoril iba pri niekoľkých vybratých príležitostiach.

Samozrejme, ľudská bytosť má tri duše, sedem duchov, a tak ďalej, a má aj ľudskú Pravú 
kožu, spolu s dvomi faktormi poskytnutými po narodení jeho rodičmi, a tieto faktory, ktoré 
vytvárajú ľudskú bytosť existujú v dimenziách neviditeľných ľudským okom. Látky získané 
z ľudskej  potravy  spôsobujú,  že  sa  ľudské  telo  na  povrchu  postupne  zväčšuje.  Ľudia  to 
nazývajú „rast“. Toto ľudské telo je vytvorené po narodení v materiálnej dimenzii svetských 
ľudí, po rokoch zostarne a zomrie a rozloží sa naspäť na hmotu.  Takže inými slovami, po 
narodení sformované telo svetského človeka je len nádobou a tieto takzvané myšlienky, jediná 
vec, ktorá môže existovať v mozgu ľudského tela, sú v skutočnosti povrchné koncepty, ktoré 
sa  vytvarovali  v  hlave  zo skúseností  nazhromaždených počas  ľudského rastu.  Myšlienky 
ľudského  tela  sú  teda  len  toto.  Avšak  koncepty  samotné  netvoria  intelekt.  Sú  neúplné, 
neorganizované a navyše nesúvislé. Preto keď človek opustí svoje hlavné vedomie, stane sa 
iracionálnym – chvíľu bude hovoriť o jednej veci, o chvíľu je to niečo iné, skočí k tomuto, 
preskočí k tamtomu a je to pomiešané. Nevie čo hovorí ani čo chce vlastne povedať. Je to 
preto, že nemá hlavnú niť, ktorá by všetko spájala dohromady a je to prejav vecí, ktoré si 
vytvoril po narodení. Keď teda človek opustí svoje hlavné vedomie, zasahovať môžu nielen 
tieto koncepty, ale aj rôzne vonkajšie odkazy, a preto ľudia hovoria, že má duševné problémy.

To teda znamená, že toto prenasledovanie sa v ľudskom svete prejavuje tak, že zlomyseľná 
závisť zlej  osoby voči  Dafa je  manipulovaná zlými bytosťami v iných dimenziách,  ktoré 
využívajú  diabolskosť  toho  šaša,  aby  vytvorili  takúto  obrovskú,  v  histórii  sa  nikdy 
nevyskytnúcu,  nehanebnú  akciu  –  diabolské,  nezmyselné  prenasledovanie  žiakov  Dafa. 
Všetky  ospravedlnenia  nášho  potlačovania  sú  vymyslené  lži.  Svojou  mocou  riadi  celú 
propagandistickú mašinériu v spoločnosti a rozšíril mnoho obrovských a odporných klamstiev 
medzi  čínskych  ľudí  a zvyšok  ľudstva  vo  svete.  Hoci  to  bolo  diabolské,  učeníci  Dafa 
zoceľovaním dozreli a uvideli čo je toto všetko zač, takže teraz uvažujú čoraz jasnejšie a sú 
čoraz  rozumnejší. Spočiatku niektorí žiaci neboli schopní rozpoznať skutočnú povahu zla, 
pretože ešte neodstránili niektoré svoje ľudské pripútanosti a pretože ich správne, spravodlivé 
myšlienky neboli dostatočné, boli hnaní svojimi pripútanosťami, a  vyvinuli si tak niektoré 
ľudské myšlienky, a ukázali tak aj svoju stránku, ktorej chýbalo triezve uvažovanie. Avšak 
skrz  toto  prenasledovanie  pochopili  učeníci  Dafa  vážnosť  kultivácie  a to  vám  umožnilo 
naozaj  vidieť  čo  je  toto  zlo  zač,  takže napokon  ste  to  spravili  dobre.  Toto  platí  najmä 
o učeníkoch Dafa v Číne, ktorí sa zoceľovaním stali viac a viac zrelšími. Keď sú teraz títo 
učeníci  Dafa  zatknutí  v tomto  prenasledovaní  zla,  už  nie  je  také  ľahké  ako  predtým 
„premeniť“ ich, ako sa to absurdne nazýva. Aká „ľútosť“? Aká „premena“? „Premeniť“ na 
čo? Sú to všetko dobrí  ľudia a  sú najlepšími ľuďmi na svete  – sú dobrými ľuďmi,  ktorí 
predčia svetských ľudí – na čo sa ich vlastne pokúšate „premeniť“? Aká „premena“? Zlo 
naozaj vykonalo všemožné odporné veci. Ako som kedysi dávno povedal: ktokoľvek útočí na 
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dobro, je určite zlý.

V tomto prenasledovaní majú zlé  bytosti  každopádne najhorší  cieľ,  ale staré sily, ktoré 
manipulovali  zlom,  majú  tiež  svoj  cieľ.  Aký  je  ich  cieľ?  Na  povrchu  to  vyzerá  tak,  že 
používajú  zlé  bytosti,  aby robili  zle  učeníkom Dafa a Dafa,  aby tak  učeníci  Dafa  údajne 
„zoceľovaním dozreli“ a aby vytriedili tých, ktorí si nezaslúžia byť učeníkmi Dafa. Potom 
použijú hriechy, ktorých sa zlé bytosti dopustili proti učeníkom Dafa na zničenie zlých bytostí 
a vyčistenie vesmíru. Takto to zostavili staré sily. Vyzerá to ušľachtilo, nie? Avšak nie je! Ich 
skutočným cieľom je získať to, čo chcú oni. Toto nie je kultivácia malého rozsahu – vesmír 
prechádza nápravou Fa. V porovnaní s nápravou Fa je všetko jednoducho bezvýznamné – nič 
k  nej  nesiaha  a  nedá  sa  s  ňou porovnať.  Nemôžete  porovnávať  veci,  ktoré  sa  vyskytujú 
v osobnej kultivácii s nápravou Fa. Nech je bytosť starých síl na akokoľvek vysokej úrovni, 
ak sa nedokáže správne umiestniť v tomto stave vecí, je v nebezpečenstve a bude vyplienená 
počas nápravy Fa vesmíru; všetky nespočetné bytosti, ktoré boli kvôli tomuto zrazené dole, 
boli z veľmi vysokých úrovní. Najhroznejšie je to, že zatiaľ čo sa tohto zúčastňujú, vrstvy 
a vrstvy starých síl naplánovali na každej úrovni odstránenie starých síl, ktoré sú priamo jednu 
úroveň pod nimi. Spravili to tak preto, lebo vedeli, že bytosti, ktoré priamo spravili nedobré 
veci, nikdy nedokážu splatiť hriechy, ktorých sa dopustili proti Dafa počas tejto zlej drámy.

Pravda sa zvyšuje s  každou nasledujúcou úrovňou,  a keď sa pozriete  na veci  z vyššej 
úrovne, to čo je zostavené na nasledujúcej nižšej úrovni na údajnú „pomoc Dafa“ je hriechom, 
takže to čo majú v úmysle je dokonca vyplieniť tých ktorí robia manipulovanie počas nápravy 
Fa, keďže tiež zhrešili proti Dafa, keď sa to meria vyššími pravdami. Avšak nevedia o tom, že 
tí  na  vyšších úrovniach sa nich  pozerajú  rovnakých spôsobom a rovnakým spôsobom ich 
zrazia dole. Takže staré sily postupne odstraňujú staré sily, s tým že každá úroveň odstraňuje 
tých ktorí sú priamo pod nimi. Avšak toto nie je to čo ja chcem. Žiadna z bytostí nie je hodna 
toho aby sa tohto zúčastnila. Avšak oni sa zúčastnili, a so svojimi zámermi. Avšak ja som im 
neustále  vyučoval  Fa  a povedal  som  im  o týchto  veciach.  Ja  zaobchádzam  so  všetkými 
rozličnými vnímajúcimi bytosťami rovnako. Samozrejme, tieto staré sily sú pripútané k tomu 
čo chcú robiť a k tomu čo chcú dosiahnuť, robia tieto veci bezcitne a nezmenia svoje metódy 
nech sa deje hocičo; robia tieto veci, zatiaľ čo sú manipulovaní bytosťami nad nimi. Takže 
napokon všetky staré sily sami seba vyplienia až kým nebude po nich.

Ja  som  chcel,  aby  žiadna  vnímajúca  bytosť  neprekážala  náprave  Fa  a  aby  sa  na  nej 
dokonca  ani  nepodieľala.  Náprava  Fa,  keď  prechádza  od  najzákladnejšieho  bodu,  od 
najnižšieho bodu, všetko ide smerom hore a všetky bytosti, bez ohľadu na to, akí ste zlí, alebo 
ako veľa ste mohli zhrešiť v minulosti, ja nepoužijem vaše minulé chyby proti vám, a očistím 
vás  od  najmikroskopickejšieho  bodu  až  k povrchu  vašej  bytosti  a toto  dokonca  zahŕňa 
akúkoľvek myšlienku, ktorú bytosť môže mať. Ja napravujem odspodu hore, celou cestou. 
Toto by bolo najlepšie dobrotivé riešenie a ani jediná bytosť by nepadla, ani jediná bytosť by 
nezhrešila proti  Dafa a tejto náprave Fa.  Nebolo by to nádherné? Avšak nie,  oni trvali  na 
svojom a to prinieslo túto katastrofu v ľudskej spoločnosti.

Ako učeníci Dafa sme proti tomuto prenasledovaniu. A ako váš Majster, ja neuznávam túto 
vec  a neuznávam celý  tento  plán,  ktorý  zostavili  staré  sily.  Toto  spôsobilo,  že  staré  sily 
postupujú  ešte  zbesilejšie.  Takže  niekedy  sa  tohto  prenasledovania  nezúčastňujú  iba  zlé 
bytosti, ale dokonca aj niektoré bytosti starých síl z vysokých úrovní. Počas nápravy Fa si 
všetky bytosti samé vyberajú cestu, po ktorej pôjdu. To, čomu každá bytosť naozaj čelí, je 
voľba vlastnej budúcnosti.

Ako ste videli, pri prenasledovaní vyčerpali všetky svoje triky a učeníci Dafa zoceľovaním 
dozreli. Či je to vnútri alebo mimo Číny, hoci je stále ešte mnoho bytostí, ktoré boli oklamané 
propagandou  zla,  ale  celkovo  už  sily  zla  a sily  spravodlivého  v iných  dimenziách  nie  sú 
v rovnováhe. Spravodlivé sily naklonili váhu vo svoj prospech tak veľa ako sa dá. Tie zlé 
bytosti to už teraz nedokážu udržať. Krutí ľudia vo svete môžu vyzerať veľmi zlí, ale to je 
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v skutočnosti  iba  zostavené  starými  silami.  Minule  som  povedal,  že  zlo  neprestane 
prenasledovať ani tesne pred koncom. Hoci by to malo skončiť zajtra, zlo bude stále ešte 
rovnako páchať zlo. Takýmto spôsobom sa vo vesmíre dejú veci predtým ako náprava Fa 
ukončí jeho napravovanie. Bez prechodu cez nápravu Fa sa nestane dobrým sám od seba – 
ako by sa mohol obrátiť na dobrý bez nápravy Fa? Jed je proste jedovatý, a ak chcete, aby 
prestal byť jedovatý, nemôže to robiť. Takže keď sa na to pozeráte týmto spôsobom, nemali 
by sme mať nijaké ilúzie o zlých silách a tých zlých ľuďoch, ktorí prenasledujú Dafa.

Prednedávnom mnohí žiaci uvažovali: „Čínska komunistická strana bude mať čoskoro svoj 
16. zjazd. Ak ten hlavný démon v Číne, ten pozemský lotor, odstúpi, nebude obnovené dobré 
meno nášho Dafa? Kto by chcel zdediť to bremeno, a kto by bol taký hlúpy ako on?“ Takéto 
myslenie nie je nesprávne v bežnej spoločnosti, ale nie je správne u praktizujúceho. S takýmto 
veľkým Fa, ako by mohlo tak mnoho veľkolepých budúcich Bohov, veľkolepých učeníkov 
Dafa,  ktorí  boli  ukovaní  kultiváciou  Dafa,  vložiť  svoje  nádeje  do  nejakej  bežnej  osoby? 
Neurážame  sami  seba?  Mohli  by  ľudské  bytosti  ovládať  Bohov?  Avšak  mnoho  našich 
učeníkov Dafa rozmýšľalo týmto spôsobom. Nie je to veľká vec keď jeden človek rozmýšľa 
týmto spôsobom, a nie je to veľká vec keď dvaja ľudia rozmýšľajú týmto spôsobom – to je len 
záležitosť ich osobnej kultivácie. Ale ak každý takto rozmýšľa, aká situácia vznikne vo väčšej 
skupine  učeníkov  Dafa?  Bude  to  vážne  narušenie,  silná  pripútanosť,  a to  nemôže  byť 
dovolené. Ja som to videl a staré sily to videli tiež. Staré sily si pomysleli, „Počkať, počkať, 
čo je toto?“ A tak ešte zhoršili výsledok 16. zjazdu Čínskej komunistickej strany.

Ako som povedal, všetko čo sa dnes deje v ľudskej spoločnosti je výsledkom myšlienok 
učeníkov Dafa. Hoci staré sily existujú, ak nemáte takéto myšlienky, nemôžu robiť nič. Ak sú 
vaše spravodlivé myšlienky dostatočne silné,  staré  sily  nemôžu spraviť nič.  Ak by niekto 
v ľudskej spoločnosti naozaj obnovil meno nášho Dafa, premýšľajte o tom, možno to ľudské 
bytosti spravia, avšak mysleli ste už na to, ako vysoko by som musel umiestniť tú osobu? Nie 
je to tak? Vy ste kultivujúci a všetky zmeny pochádzajú z vašej kultivácie a z nápravy Fa; 
všetko čo vy sami potvrdíte a k čomu sa osvietite, všetko čo získate, všetko toto pochádza 
z toho, čo ste spravili na svojej ceste. Rozhodne nemyslite na nejaké láskavosti, ktoré by nám 
staré sily mohli spraviť, alebo na to, ako by nám ľudská spoločnosť mohla pomôcť. Vy ste tí, 
čo zachraňujú spoločnosť bežných ľudí a vy ste tí čo zachraňujú vnímajúce bytosti!

Keď ste  boli  prenasledovaní  alebo ste  boli  pod tlakom v ľudskej  spoločnosti,  je  ťažké 
zabrániť vašim ľudským myšlienkam, aby vstupovali do hry, takže nejaké myšlienky bežných 
ľudí  sa  môžu  vynoriť,  neprikladajte  im  však  veľkú  hodnotu.  Učeníci  nápravy  Fa, 
prenasledovanie sa už dostalo do tejto etapy a Dafa už prišiel do tejto etapy v náprave Fa: 
čoho sa ešte máme obávať? Nevideli ste už jasne svoju budúcnosť? Takže keď príde na tie zlé 
bytosti a ich usporiadania, pokiaľ sú vaše spravodlivé myšlienky dostatočne silné, môžete ich 
odmietnuť,  zahnať  a spraviť  ich  bezmocnými.  Avšak tým,  že  ste  medzi  svetskými  ľuďmi 
a čelíte týmto veciam, hoci ste k veciam pristupovali rôzne, a dokonca môže byť medzi nami 
ešte viac takých, ktorí majú rôzne porozumenia a ktorí prejavujú nejaké ľudské myšlienky, nie 
je  to  vôbec  prekvapujúce.  Je  to  preto,  že  kým  sa  zlepšujete  v kultivácii,  vaša  cesta 
potvrdzovania  Dafa,  zachraňovania  vnímajúcich  bytostí  a smerovania  ku  konečnému 
Dovŕšeniu bude hrboľatá. Kľúčovým je, že vykonáte každý krok dobre potom čo si niečo 
uvedomíte.

Ako  som  povedal,  ak  by  žiadne  bytosti  neprenasledovali  Dafa,  všetko  mohlo  mať 
dobrotivé riešenie. Vedel som však, že ak by všetky bytosti vo vesmíre boli také dobré, nebola 
by potrebná náprava Fa. Bolo isté, že vystúpia, bolo len otázkou, akú to bude mať formu. 
Takže toto vytvorilo skúšku pre našich učeníkov Dafa. To je všetko. Je to prirodzený prejav, 
avšak  takýto  plán  starých  síl,  toto  dôkladné  usporiadanie,  takéto  skutočne  systematické 
usporiadanie, ktoré prechádza od vrchu po spodok, to je po prvýkrát vôbec. Toto obrovské 
utrpenie je naozaj veľmi veľké. To, čo prežívate a vnímate je iba prejav v ľudskej spoločnosti, 
avšak to, čo vidím ja, je načisto šokujúce dokonca aj pre bytosti väčšieho vesmíru. Možno 
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ľudstvo nemôže pochopiť, čo hovorím. Avšak keď ľudstvo uvidí prejav kozmických telies 
prechádzajúcich  cez  znovuzrodenie  prichádzajúci  k povrchu  našej  Mliečnej  dráhy, potom 
uveria všetkému. (Potlesk)

Tak ako som práve povedal, počas celého obdobia nápravy Fa sa učeníci Dafa celkovo 
činili  veľmi  dobre  a učeníci  Dafa  sa  zoceľovaním  stali  viac  a viac  zrelšími.  Zatiaľ  čo 
potvrdzujete Fa, bez ohľadu na to, akú formu učeníci Dafa použijú na záchranu vnímajúcich 
bytostí  a bez  ohľadu na  to,  ako prispievate  alebo aké  metódy  používate,  potvrdzujete  Fa 
a ukovávate sa na ceste objasňovania faktov. Tiež sa činíte lepšie a lepšie, a stávate sa viac 
a viac rozumnejšími. A ako učeníci Dafa spolupracujete medzi sebou lepšie a lepšie. Možno 
malo mnoho žiakov predtým takú skúsenosť, že naši učeníci Dafa sa hádali keď robili niečo 
spoločne a niekedy vyzerali  dosť nahnevane a potom čo vystúpili  vaše ľudské myšlienky, 
ovplyvnilo to dokonca vašu veľkú úlohu potvrdzovania Fa. Avšak ako sa vaše porozumenie 
Fa zlepšovalo a vaše ľudské myšlienky boli odrezané, tieto veci a tieto prejavy sa stali menej 
intenzívnymi. Takže prečo sa vyskytujú hádky? Je to v skutočnosti len preto, že tu hrá úlohu 
ten kúsok vašich ešte neodstránených vecí na vašom ľudskom povrchu. Avšak keď sú vaše 
spravodlivé myšlienky dostatočne silné, sú bezmocné. Všetci viete že Fa je dobrý, že by ste 
mali ochraňovať Fa, že máte robiť určité veci, a že máte ísť zachraňovať vnímajúce bytosti 
a potvrdzovať Fa, potom keď vaše spravodlivé myšlienky nie sú dostatočne silné, primiešajú 
sa do toho vaše ľudské myšlienky. To spôsobí, že začnete byť rozrušený ako svetský človek 
a niektorí ľudia si dokonca myslia, že by mali trvať na svojich myšlienkach a toto v spojení 
s niektorými ďalšími faktormi viedlo k niektorým situáciám, ktoré by sa medzi učeníkmi Dafa 
nemali  stať.  V poslednej  dobe ste  sa  činili  celkom dobre,  pretože  ste  sa  stali  viac  a viac 
zrelšími.

Vedeli ste vlastne, že tie Veľké osvietené bytosti majú v nebesiach mnoho vecí, ktoré tiež 
musia  koordinovať  a vzájomne  prediskutovať?  Budha  Šákjamuni  povedal,  že  je  toľko 
Tathágatov,  ako  zrniek  piesku  v rieke  Ganga.  Inak  povedané,  spomedzi  Kráľov  Fa  na 
nebesiach, len Bohov typu Budha je toľko, ako zrniek piesku v rieke Ganga. A to je len malý 
počet – to o čom hovoril  bolo len to,  čo mohol  vidieť zo svojej  úrovne.  Čo potom ďalší 
Bohovia? Budhovia sú len jedným druhom Bohov vo vesmíre a nie je ich počtom tak veľa. 
A existuje bezpočet Bohov rôznych druhov, je ich tak veľa, že je nemožné ich spočítať, je to 
nekonečný počet bytostí. Ak by sa mali hádať, keď niečo robia, bolo by to hrozné, keďže 
každá Osvietená bytosť má svoj vlastný súbor právd ktoré potvrdila a ku ktorým sa osvietila 
z Fa-právd  vesmíru,  a vytvorila  si  svoj  vlastný  súbor  vecí  so  svojím  chápaním  vesmíru. 
Napríklad, súbor vecí Budhu Šákjamuniho sa nazýva „prikázanie, meditácia, múdrosť.“ A tak, 
keďže  každá  Veľká  osvietená  bytosť  a každá  bytosť  vo  vesmíre  ma  svoj  vlastný  súbor 
pochopení vesmíru, ak by sa teda začali hádať, nebola by to katastrofa? Tam kde sú oni však 
neexistuje takáto vec.

Takže aký je ich stav mysle? Je to tolerancia, mimoriadne nesmierna tolerancia, schopnosť 
akceptovať  iné  bytosti,  a schopnosť  naozaj  myslieť  z perspektívy  iných bytostí.  Toto  ešte 
mnoho z vás vo svojej kultivácii nedosiahlo, avšak postupne dobiehate a získavate to. Keď 
nejaký iný Boh navrhne ideu, neponáhľajú sa ju zavrhnúť a neponáhľajú sa vyjadriť svoje 
vlastné myšlienky; nemyslia si, že ich vlastné myšlienky sú dobré. Namiesto toho sa pozrú na 
to, aký bude konečný výsledok prístupu, ktorý navrhol ten Boh. Cesty sú odlišné – každého 
cesta  je  odlišná  –  a pravdy, ktoré  bytosti  potvrdia  a ku  ktorým sa  osvietia  vo  Fa  sú  tiež 
odlišné, avšak je celkom možné, že výsledky budú rovnaké. Preto sa pozerajú na výsledky, 
a ak výsledok Božej myšlienky môže dosiahnuť cieľ, ak to naozaj môže dosiahnuť, potom to 
všetci budú nasledovať. Takto myslia Bohovia. Takisto, ak tomu niečo chýba, bezvýhradne 
a potichu to doplnia, aby tie veci boli úplnejšie a dokonalejšie. Takto oni riešia veci. 

Učeníci Dafa, vo vašej kultivácii v bežnom ľudskom svete ste všetci jasne pochopili niečo, 
čo je založené na princípoch Fa, menovite, nebyť pripútaní k „zisku a strate“ svetských ľudí. 
Takže keď ide o veci súvisiace s potvrdzovaním Fa, tiež by ste nemali naliehať na vyslovení 
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„mojich myšlienok“ alebo vykonaním vecí „mojim spôsobom“.  Nie je to tak, že iba tak si 
môžete ustanoviť mocnú cnosť vo vesmíre. Ak máte dobrú myšlienku, dobre, prišli ste s ňou, 
ste  zodpovední  k Fa a nie  je  dôležité  či  vaša myšlienka je  prijatá  alebo či  je  použitý váš 
prístup.  Ak  idea  iného  človeka  môže  dosiahnuť  rovnaký  výsledok  a vy  nie  ste  pripútaní 
k svojej vlastnej idei a namiesto toho nasledujete jeho ideu, potom či ste svoju ideu vyslovili 
alebo nie, všetci Bohovia to uvidia a pomyslia si, „Pozrite sa, nie je pripútaný, a  dokáže byť 
taký tolerantný a veľkorysý.“ Na čo sa pozerajú Bohovia? Nepozerajú sa na toto? Keď ste 
pripútaní  k zdôrazňovaniu svojich vecí,  leziete  do býčieho rohu a Bohovia,  ktorí  sa  zhora 
pozerajú to nemôžu vystáť. Dokonca keď stále tvrdíte, že je to pre dobro Dafa a že „môj 
prístup je dobrý“ a môže dosiahnuť ten a ten cieľ – a možno je to naozaj tak – aj tak by sme 
nemali  mať pripútanosti,  ktoré sú príliš podobné svetským ľuďom. Ak to naozaj dokážete 
spraviť,  všetci  Bohovia povedia: „Tento človek je naozaj pozoruhodný.“ Nie je to tak,  že 
Bohovia  vidia  že  vaša  idea  fungovala  a potom zvýšia  vašu  úroveň.  Namiesto  toho,  vašu 
úroveň  zvýšia  iba  keď  uvidia,  že  vaše  pochopenie  tej  veci  sa  zlepšilo.  Toto  je  pravda 
v Spravodlivom Fa. Ak si myslíte, „Stane sa mi to a to ak získam toľko a toľko zásluh,“ áno, 
tak to funguje u svetskej osoby a môže sa na to prihliadať v niektorých aspektoch vesmírnych 
princípov Fa alebo v určitých situáciách. Avšak skutočné zlepšenia pochádzajú zo vzdania sa, 
nie zo získania. (Búrlivý potlesk)

Máme mnoho žiakov, ktorí sa neustálou kultiváciou zlepšujú naozaj rýchlo. Najmä ako 
celok ste sa činili lepšie a lepšie v spoločnom zlepšovaní sa a vo vzájomnej spolupráci. Teraz 
ide  o to,  ako  dokážete  ešte  lepšie  a ešte  dôkladnejšie  robiť  veci,  ktoré  teraz  majú  byť 
vykonané.  Keďže  ste  učeníkmi  Dafa,  nemali  by  ste  vkladať  svoje  nádeje  do  takzvaných 
„prirodzených“ zmien,  vonkajších  zmien,  zmien v ľudskej  spoločnosti,  alebo do nejakých 
láskavostí, ktoré by nám niekto mohol spraviť. Vy ste Bohovia a vy ste budúcimi vládcami 
rôznych vesmírov, takže na koho by ste sa spoliehali? Všetky bytosti rátajú s vami! (Potlesk) 
Naozaj je to tak. Realita vesmíru sa prejaví v blízkej budúcnosti a vtedy bude určené to, či 
sme sa činili  dobre alebo slabo – akokoľvek sa veci  vyvinú,  bude to určené.  Pokiaľ táto 
záležitosť neskončila, stále je príležitosť. Každý z nás kráča svojou vlastnou cestou a dovršuje 
svoj Stav dosiahnutia. V budúcnosti budú učeníci Dafa schopní vidieť, či sa činili dobre na 
svojej  ceste  potvrdzovania  Fa  a zachraňovania  vnímajúcich  bytostí.  Budete  dokonca  živo 
vidieť tie maličkosti, ktoré sa stali niekde počas vášho procesu nápravy Fa. Samozrejme, zlo 
a nedobré  bytosti  nemôžu  vidieť  budúcnosť.  Vnímajúce  bytosti,  ktoré  ste  spasili  a tie 
vnímajúce  bytosti,  ktoré  sú  schopné pochopiť  to,  keď im objasňujete  fakty, budú takisto 
čoskoro svedkami veľkolepej  scény vášho Dovŕšenia.  (Potlesk)  A to bude určite  otvorené 
a dôstojné.

Samozrejme, nedávno sa našim učeníkom Dafa stali nejaké veci. Je mnoho vecí, o ktorých 
vám Majster naozaj nemôže povedať – najmä nie v tom čase. Dôvodom je to, že staré sily si 
myslia, že ak vám to poviem, mali by vám veci ešte viac sťažiť. Práve preto som vám až 
doteraz nepovedal o otázke vašej vzájomnej spolupráce. Povedal som vám o tom, pretože ste 
sa  v tom už  začali  činiť  dobre, teraz  to  už  dokážete  dobre  zvládnuť  a postupne  ste  si  to 
uvedomili.

Niektorí  žiaci  hovoria  ústami,  “Ja  odmietam  usporiadania  starých  síl.“  V kľúčových 
situáciách sa dokážu správať celkom dobre, avšak za normálnych okolností ľahko poľavia vo 
svojich spravodlivých myšlienkach a keď ich spravodlivé myšlienky nie sú dostatočné, môžu 
mať  ľahko  problémy.  Samozrejme,  nehovorím  o každom.  Hovorím  o mimoriadne  malom 
počte ľudí – je ich veľmi málo. Takže prečo sa to stáva? Staré sily v histórii zostavili veľa, 
preveľa vecí a spravili mimoriadne dôkladné a prepracované plány. A aby si zaistili, že s tým 
čo naplánovali nepôjde nič nesprávne, uskutočnili skúšobný chod s predchádzajúcou zemou. 
Premýšľajte o tom – ako by k tomu nemohli byť pripútaní? Mohli sa vzdať toho, čo chceli 
spraviť? Ale aj tak, ak sú naše spravodlivé myšlienky veľmi silné, potom sme v súlade so 
zákonom vo vesmíre a tento zákon platí v starom aj v novom vesmíre: bytosť si sama volí čo 
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chce, aj keď v histórii dala nejaký sľub. V kritických okamihoch sa rozhoduje sama, čo chce 
robiť. Toto platí pre veci ktoré sú kladné aj záporné – platí to v oboch prípadoch.

Počas priebehu ich kultivácie v minulosti  mali mnohí učeníci určené starými silami,  že 
budú zasahovať do vecí alebo hrať negatívnu úlohu. Avšak oni to odmietli,  kultiváciou si 
vyvinuli spravodlivé myšlienky, už to viac nechcú spraviť a stali sa opravdivými učeníkmi 
Dafa. Niektorí však neboli takí dobrí, a tak sa nechali viesť starými silami a spôsobili to, že sa 
stalo  mnoho  nečakaných  vecí.  Nechcem tu  hovoriť  o tejto  skupine  ľudí.  Chcem hovoriť 
o niektorých udalostiach,  ktoré sa nedávno stali  našim opravdivým učeníkom Dafa.  Sú to 
samozrejme ojedinelé prípady, avšak všetci o nich viete a premýšľali ste o nich. Je pravdou, 
že  niektorí  z vás  sa  počas  histórie  život  po  živote  prevteľovali  a keď  ste  boli  v ľudskej 
spoločnosti, stratení v ilúzii, mohli ste podpísať nejakú zmluvu so starými silami, napríklad 
ako, „Počas nápravy Fa spravím to a to alebo v určitý deň pôjdem tou a tou cestou.“ V tom 
čase, v rámci zákonov starého Fa to vyzeralo absolútne správne, takže zopár našich žiakov 
podpísalo takúto zmluvu, a preto sa z času na čas stanú medzi našimi učeníkmi Dafa nejaké 
veci. Problémy vznikli preto, že staré sily si myslia, že niektorí žiaci veria tomu, že len čo 
kultivujú Dafa, nemajú sa čoho obávať, „Pokiaľ som učeník Dafa, nebudem už v žiadnom 
nebezpečenstve.“ Oni to videli a uvažovali: „Toto nemôžeme dovoliť. Nie je to ako dostať 
nejakú  poistku?  Len  čo  sa  naučili  Dafa,  ničoho  sa  neboja.  Nie  je  to  sama o sebe  veľká 
pripútanosť?“ Takže tieto staré sily spôsobili problémy v Dafa. Takto to vzniklo. Keď teda 
spôsobili  problémy,  prečo  Majstrove  bezpočetné  Telá  Zákona  a bezpočet  spravodlivých 
Bohov, ktorí chránia Fa s tým nič neurobili? Je to preto, že niektorí z našich učeníkov Dafa 
podpísali v histórii nejaké zmluvy so starými silami, a tak sa staré sily toho držia ako o život 
a nechcú ustúpiť.

Neznamená to však, že sa toho nemôžete zbaviť. Ako som práve povedal, hoci ste niekedy 
v histórii  podpísali  nejakú  zmluvu,  ak  sú  dnes  vaše  spravodlivé  myšlienky  veľmi  silné, 
neuznávate ju a trváte na tom, že sa toho nezúčastníte, potom to skutočne môžete odmietnuť. 
Ale v takomto prípade je to pre vás trochu ťažšie. Ťažké je to preto, že staré sily sa vás tak 
ľahko nevzdajú, budú sa pokúšať využiť vaše medzery a hneď ako ste čo i len trochu mimo, 
chopia sa príležitosti.  Takže keď sú vaše spravodlivé myšlienky veľmi silné,  nemôžu vás 
zneužiť  a to  preto,  že v náprave  Fa Dafa neuznáva usporiadanie starých síl  a ja,  ako váš 
Majster, ich tiež neuznávam. Samozrejme, každý náš učeník Dafa hovorí,  že neuznávame 
usporiadania starých síl, avšak nestačí to len povedať – musíte nasledovať požiadavky Dafa 
a nápravy Fa. „Ja vôbec neuznávam žiadnu z vecí, ktoré ste zostavili v minulosti, staré sily. 
Neuznávam ani vás.“ Keď sú vaše spravodlivé myšlienky veľmi silné, môžete sa toho zbaviť 
a môžete odmietnuť ich usporiadania. (Potlesk) Je to preto, že my ich rozhodne nemôžeme 
uznať.

Ako by si bytosti vo vesmíre mohli zariadiť svoju vlastnú budúcnosť? To absolútne nie je 
dovolené. V budúcnosti si uvedomíte tento zákon. Ako bol vesmír vytvorený? Bol vytvorený 
jedinou  myšlienkou  Osvietenej  bytosti  veľkého  Fa.  (Potlesk)  Vlastné  myšlienky  Veľkých 
osvietených  bytostí  na  odlišných  úrovniach  vytvorili  vesmíry  na  odlišných  úrovniach. 
Predstavte si, že potom čo táto jedna myšlienka vytvorila vesmír, bytosti vnútri by povedali, 
„Nevytváraj ma takto, mal by si ma vytvoriť tak a tak.“ Rozhodujú oni? Nie. Tie bytosti sú 
naozaj bezvýznamné v očiach toho Boha, ktorého myšlienka ich stvorila.  Avšak tie Veľké 
osvietené bytosti, tí Bohovia čo stvorili bytosti, tí rozhodne musia spĺňať štandard pre Boha 
a štandard Fa a musia mať veľké milosrdenstvo a súcit. Takže vesmíry, ktoré stvorili, sú určite 
nádherné;  myšlienky, ktoré  vytvárajú  sú  čisté  a nádherné.  Preto  je  považované  za  veľmi 
kritické, aby bytosť spĺňala štandard pre vesmírne bytosti na určitých úrovniach. Takže inými 
slovami, my nemôžeme uznať usporiadania, ktoré pre nás spravili staré sily, bez ohľadu na to 
čo spravili, pretože aj oni sú tí, ktorí majú byť spasení, ibaže sa rozhodli, že budú vyplienené. 
Ako by si mohol niekto, kto má byť spasený, vybrať ako bude spasený? Je to ako keď spadne 
do  vody  a niekto  sa  ho  pokúša  zachrániť,  ale  on  povie:  „Nemôžeš  ma  zachrániť  priamo 
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rukami. Musíš ma zachrániť mojou obľúbenou loďou.“ Ako by to tak mohlo ísť?

Niektoré z vecí, ktoré sa nedávno udiali boli z historických príčin. Nepovedal som vám to 
skôr, pretože som nechcel, aby ste si vytvorili pripútanosť – „Aké je moje spojenie so starými 
silami?“ Nikto z vás by nemal o tom premýšľať.  Tieto prípady sú veľmi,  veľmi zriedkavé 
a zámer v tom čase bol veľmi dobrý, bolo to pre Fa. Preto tí učeníci Dafa dospeli rovnako k 
Dovŕšeniu (potlesk) a to na mimoriadne vysokých úrovniach. (Potlesk) Preto sa tie veci stali. 
Takže štúdium Fa je mimoriadne dôležité. Vaše spravodlivé myšlienky a všetko, čo robíte, 
pochádza z Fa, takže bez ohľadu na to, akí ste zaneprázdnení, nezanedbávajte štúdium Fa.

To je všetko čo poviem, pretože keď žiaci, ktorí pracujú na televíznom projekte mali pred 
dvoma  dňami  stretnutie,  povedal  som  im  toho  veľa.  Spýtali  sa  veľa  otázok,  ktoré  sú 
reprezentatívne, takže dnes nebudem odpovedať na vaše otázky. Plánujem ich požiadať, aby 
spracovali zvukovú nahrávku z toho dňa, a po mojej oprave ju zverejním. Otázky, ktoré sa 
vtedy pýtali sú medzi vami bežné, sú to všetko otázky, o ktorých chcete vedieť a ktoré chcete 
vyriešiť. To je všetko čo poviem. Ďakujem vám! (Potlesk)

Budúcnosť učeníkov Dafa je určite svetlá – určite bude svetlá. (Dlhý potlesk)

Li Hongzhi

30.11.2002
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Vyučování Fa ve Vancouveru, Kanada
(Li Hongzhi, 18. květen 2003)

(Dlouhý potlesk) Nedávno jsem viděl některé z vás v publiku na poslední konferenci Fa. 
Zdá se, že naše konference Fa jsou organizovány častěji během letního období. Když různé 
regiony organizují konference Fa, všichni doufají, že se zúčastním. Ve skutečnosti, pokaždé 
když vás navštívím, je to proto, že vám chci říci nějaké věci. Většinou když různé regiony 
organizují konference Fa, všichni doufají, že se Mistr zúčastní a řekne několik slov. Ale někdy 
jste úplně nepochopili požadavky, které jsem pro vás načrtl v předcházející přednášce a když 
potom řeknu více, pravděpodobně to zhorší vaše pochopení z předcházející přednášky a věcí, 
které musíte dělat. Takže se nemohu zúčastňovat konferencí Fa tak často. Ve skutečnosti, dnes 
nemám nic zvláštního o čem bych mluvil, ale už dávno jsem slíbil studentům ve Vancouveru, 
že přijdu, když budou organizovat konferenci Fa, takže tentokrát jsem přišel. (srdečný potlesk)

Pracovali  jste usilovně.  Viděl  jsem, co jste  udělali  při  vysvětlování faktů a chození  ke 
konzulátům a  ambasádám na  potvrzování  Fa.  Na této  konferenci  Fa  měli  studenti  určité 
problémy se stravou a ubytováním. Když jsem sem přišel, viděl jsem vás chodit nahoru-dolů 
po  ulicích.  Ale  bez  ohledu  na  to,  jak  je  to  únavné,  váš  cíl  je  jasný:  my  jsme  schopni 
zachraňovat vnímající bytosti ve složitých situacích a my jsme schopni uspět v naší kultivaci; 
v  tomto  procesu  kultivace  jsme  schopni  se  zocelit  a  stát  se  čistějšími  a  čistějšími  a 
schopnějšími a schopnějšími splnit vyšší standardy a během doby, toto pronásledování zlem 
vás dělá racionálnějšími a racionálnějšími a víte lépe a lépe jak čelit a postavit se tváří v tvář 
tomuto dramatu zla a tomuto pronásledování. Takže, bez ohledu na to, jak je to mučivé nebo 
jak je to těžké, my jsme učedníci Dafa, takže neusilujeme o žádné věci světských lidí. Je vám 
jasný váš nejvyšší cíl: chceme dosáhnout Dovršení kultivujícího. To co chceme dosáhnout je 
něco, co běžní lidé nikdy nemohou dosáhnout. Proto pro učedníky Dafa je to významná a 
vážná věc, začít od běžného člověka a být v tomto procesu schopen úplně překročit běžné lidi 
a navíc, kultivujete se v běžné společnosti a musíte vyhovět vyšším standardům – standardům, 
které  překračují  lidskou  společnost  –  a  dosáhnout  věcí,  které  všichni  kultivující  během 
historie  chtěli  ale  nikdy  nemohli  dosáhnout.  Takže  věci  jako  vaše  potvrzování  Fa  a 
zachraňování  vnímajících  bytostí  zahrnují  to,  jak  se  zlepšujete,  jak  odstraňujete  svá 
opomenutí, věci ke kterým jste stále připoutáni a všechny druhy nedostatků. Tímto způsobem, 
bez ohledu na to, jaké formy z lidské společnosti použijete na potvrzování Fa, kultivujete se a 
bez ohledu na to, co děláte, zlepšujete se, a bez ohledu na to, co děláte, měli byste to dělat ve 
stavu praktikujícího a ne z perspektivy běžného člověka.

Je jasné, co je našim výchozím bodem. Jste praktikující, takže podstatou toho co děláte je 
vaše zlepšování a vaše kultivování a pomocí tohoto pronásledování odhalujete zlo, pokoušíte 
se ukončit pronásledování a odmítáte uspořádání starých sil. Takže mnoho věcí vypadá jako 
to, co dělají běžní lidé, ale jejich samotná podstata je odlišná. Základním rozdílem je to, že 
náš nejvyšší cíl a náš záměr je odlišný. My pouze používáme některé běžné prostředky v 
běžné společnosti. A běžná společnost je úroveň, kterou Fa vytvořil pro lidstvo, takže na této 
úrovni potvrzujeme Fa tím, že využíváme kulturu, kterou Fa vytvořil pro běžné lidi a různé 
formy,  ve  kterých  může  kultura  existovat.  Nemyslím  si,  že  s  těmito  věcmi  je  něco  v 
nepořádku.

Víte, že dobro a zlo spolu-existují v lidské společnosti. Ale praktikující Dafa konají úplně 
na základě dobroty a toto má pozitivní  vliv  na lidstvo,  společnost,  myšlení  lidí,  chování, 
morální  hodnoty  a  na  nás,  praktikující.  Rozšiřování  Dafa  má  ve  skutečnosti  obrovský 
pozitivní efekt – mimořádně dobrý efekt – na společnost, lidské bytosti, samotné praktikující 
a všechno co se projevuje je pozitivní. Nám je to jasné a stejně i běžným lidem ve společnosti. 
Pod zlým pronásledováním, někteří lidé byli použiti a ovládáni zlými bytostmi, když to začalo 
a řekli věci, které nebyly z jejich srdcí, věci, které navenek něco znamenaly, ale ve skutečnosti 
nic neznamenaly a věci, které nepocházely z jejich vlastního uvažování – toto bylo způsobeno 
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manipulací zlem. Když dnes lidské bytosti něco řeknou o Dafa, musí být k sobě zodpovědní. 
Předtím lidé mohli říci, že ta slova nebyla jejich vlastní vůle, protože lidé byli ovládáni a 
podváděni  cizími  zlými  bytostmi.  Ale  když  jsou  okolnosti  takové,  že  cizí  bytosti  byly 
uklizeny a lidé řeknou něco [zlého], potom to lidé skutečně říkají sami za sebe, takže za to 
musí nést zodpovědnost.

Mluvil jsem o soucitu (cibei). Mohu přehlédnout ty zlé věci, které lidé udělali a zlé věci, 
které řekli o učednících Dafa a o mně, jakož i věci, které udělali, aby zhoršili situaci. Ale toto 
rozhodně neplatí u těch, kteří udělali velkou škodu Dafa. Ti nejsou zachránitelní. Ano, Fa 
může zachránit cokoliv a všechno – slyšeli jste Mistra říci vám, že mohu přeměnit všechno na 
nejlepší věci, bez ohledu na to, jak je to špatné – mohu to všechno udělat, Velký Zákon to 
může udělat, ale někteří zlomyslní lidé spáchali během tohoto pronásledování takové hříchy, 
že si  už nezaslouží slyšet  to,  co jim učedníci  Dafa říkají  a už si  nezaslouží,  aby je  Dafa 
zachránil. Takže to znamená, že v tomto pronásledování si už zpečetili své budoucí pozice a 
ztratili možnost být zachráněni. Takže tito lidé nejsou zahrnuti. Řekl jsem, že bez ohledu na 
to, jak zlá byla bytost předtím, stále bude mít možnost. Ať je v lidské dimenzi nebo v jiné 
dimenzi na libovolné úrovni, pokud nezhřešil proti Dafa během tohoto pronásledování, potom 
bez ohledu na to, jak velké byly jeho hříchy předtím v běžné lidské společnosti nebo v jiné 
dimenzi na libovolné úrovni, mohu ho zachránit. Řekl jsem vám toto: Nestarám se o minulé 
chyby žádné bytosti v historii. Je to proto, že dokonce ani vesmír už není dost dobrý a bytosti 
se už nemohou porovnávat s bytostmi ve fázích vzniku a stagnace, takže když nic už není dost 
dobré, nechci porovnávat a vybírat ty, kteří jsou relativně lepší. Jednoduše chci všechny spasit 
a pokud nezhřešili proti nápravě Fa, mohu je spasit. Takže vidíte, když jsem dělal věci, pevně 
jsem se držel tohoto principu. (potlesk)

Často se mě studenti ptají na ty lidi, kteří se chtějí učit Dafa, ale kteří působili jako špióni  
pro zlo, které napadalo Dafa, aby pronásledovalo nápravu Fa, na ty, kteří zhřešili proti Dafa, 
ale kteří by navenek stále měli být počítáni za studenty Dafa. Kvůli jejich vědomé stránce 
nechtějí opustit Dafa, ale kvůli své lidské stránce byli ovládáni svými lidskými myšlenkami a 
lidskými připoutanostmi a udělali nějaké věci, které poškodily učedníky Dafa a nápravu Fa. 
Takže u těchto lidí, a já je stále nazývám „studenti“, jsou problémy skutečně vážné a hluboké. 
Ale není to tak, že už nemohou být zachráněni, není to tak, že už nemohou být spaseni. Stále 
se odlišují od jiných bytostí. Momentálně náprava Fa stále neskončila, takže je stále příležitost 
potvrzovat Fa. Jinými slovy, stále je zde příležitost to nahradit. Dívám se na bytost ze všech 
stran a dívám se na její celou historii. Jestliže někdo je skutečně učedníkem Dafa, jestliže byl 
skutečně velmi dobrou bytostí v minulosti, ale udělal něco nesprávného v určitém momentě v 
tomto prostředí, potom je stále odlišný od běžných lidí, kteří zhřešili proti Dafa. Potom co 
nahradí škodu, kterou udělali, mohou to stále zvládnout a když se budou činit dobře, obrovská 
mocná ctnost je přesto očekává. (potlesk)

Předtím jsem něco řekl: v běžné společnosti, bez ohledu na to, jaká je vaše pozice nebo 
jaká je vaše práce, dokonce když je vaší prací špionáž – což je speciální práce se speciálními 
úkoly, proto se to nazývá agent se speciálními úkoly, ne? – nicméně jste bytostí, takže byste 
neměli promeškat tuto mimořádně zřídkavou a vzácnou příležitost jen proto, že máte speciální 
práci a nemůžete zničit příležitost, na kterou bytosti čekaly po desítky tisíc let jen kvůli svému 
druhu práce. Takto se já dívám na bytosti. Samozřejmě, tehdy předtím, když jsem vyučoval 
Fa, byly dveře spásy široce otevřené – nevybíral jsem si vás na základě společenské třídy, 
povolání nebo postavení. Na tyto věci se vůbec nedívám. Není v tom rozdíl, zda jste bohatý 
nebo  chudý,  v  jaké  sociální  třídě  se  nacházíte,  zda  jste  bystrý  nebo  ne,  zda  jste  dobře 
vzdělaný, jaká je vaše národnost – nedělám žádné rozdíly. Nedívám se na žádné z rozdílů,  
které mají lidské bytosti a žádné z nich nemám v mysli. S každým zacházím stejně. Takto to 
dělám. A toto samozřejmě zahrnuje ty speciální agenty a i ty, kteří se stali špióny, aby se  
dozvěděli o Dafa.

Samozřejmě,  když se podíváte  zpět  a  přemýšlíte  o  tom,  uvidíte,  že  já,  jako váš  Mistr 
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zacházím  s  bytostmi  s  největším  milosrdenstvím.  Takže  když  vás  přesto  všechno  stále 
nemohu zachránit, potom musí být pro takové lidi přichystány následky. Víte, mnoho studentů 
mě chce vidět a mnoho běžných lidí mě chce vidět. Když mě někteří lidé vidí, rozruší se a 
nevědí  proč a  když mě někteří  lidé  vidí,  cítí  se  srdečně  a  blízko.  Někteří  lidé  se  natolik 
rozruší, že chtějí plakat. Je to proto, že jejich vědomé stránky všechny vědí, že kdokoliv mě 
vidí, pomohu mu, (potlesk) a mohu zmenšit hříchy a karmu, kterou vytvořil během historie. 
(potlesk) Takže bez ohledu na to, jaká je vaše práce nebo co děláte, pokud mě vidíte, mohu 
vás nechat vyvinout si dobré myšlenky a pokud mě vidíte, mohu zmenšit vaše hříchy a vaši 
karmu vašimi dobrými myšlenkami.  (Potlesk)  Ve skutečnosti, každý na světě má vědomou 
stránku, jsou si vědomi. Abych to řekl jinak, nezáleží na tom, co jste udělali nebo co děláte, 
zacházím s vámi stejně. (potlesk) Možná toto je „největší milosrdenství“ o kterém mluví lidé. 
Samozřejmě, takto se to projevuje mezi bytostmi na této úrovni. Když s lidmi takto zacházím, 
když  s  lidmi  ve  světě  takto  zacházím,  když  pod  takovýmto  milosrdenstvím a  takovouto 
tolerancí, která úplně převyšuje to, jak běžní lidé zacházejí s bytostmi, lidé ve světě, lidské 
bytosti, stále poškozují Dafa a shazují učedníky Dafa, kteří se je pokoušejí zachránit, potom 
Buddhův Zákon má svou důstojnost a když se stále nečiní dobře po takovém milosrdenství, 
potom není vůbec žádná naděje pro takovéto bytosti.

Víte o epidemii SARS v Číně, tedy, v minulosti se staré síly rozhodly [, že ji použijí] na 
odstranění 8 milionů lidí v Číně. Namísto toho, aby se dali na pokání, stále tam zakrývají 
fakta.  Ze soucitu k lidským bytostem chce [Mistr]  dát lidským bytostem více možností  a 
nechce, aby tolik lidí zemřelo. Ale namísto toho, aby se dali na pokání, dokonce používají 
SARS na pronásledování učedníků Dafa a zakrývají fakta. Lidé u moci jsou také běžní lidé a 
jsou předmětem božské odplaty. Bohové varují lidi ve světě, ale přece někteří lidé stále chtějí 
věci zakrývat a bránit lidem ve světě, aby si vzali ponaučení. Potom je pro ně připravena 
dokonce ještě horší božská odplata! Jinými slovy, zatímco zacházím se všemi vnímajícími 
bytostmi s největším milosrdenstvím, jestliže to s některými z vás bytostí stále nejde, potom 
vás nechám tak a určitě budou jiné způsoby, jak se s vámi vypořádat. Abych to řekl jinak, 
Buddhův Zákon je milosrdný, ale má také slavnostní povahu Bohů a lidem není dovoleno 
dělat co se jim zachce a nebrat vážně Božské milosrdenství.  To je činem rouhání se vůči 
Bohům.

Když jsem vyučoval Fa naposled, zmínil jsem se, jak někteří studenti udělali chyby, které 
neměli udělat. Ve skutečnosti, pokud jste pevný v dobrém studiu Fa, opravíte se, a budete se 
chovat znovu dobře, potom jste stále učedníkem Dafa. Jednoduše se čiňte dobře příště, to je 
všechno a nepozastavujte se nad tím, jakoby to bylo velmi vážné. Když to budete brát jako 
velmi vážné, vytvoří to další situaci, kde se budete cítit pod tlakem lítosti a obav a potom 
budete zdrcený připoutaností a nebudete schopen to překonat. Celý proces kultivace učedníka 
Dafa  je  procesem  odstraňování  lidských  připoutaností.  Bez  ohledu  na  to,  co  jste  zažili, 
jakmile si uvědomíte ten problém, jednoduše ho okamžitě napravte; když spadnete, jednoduše 
vstaňte a pokračujte v dělání toho, co by učedník Dafa měl dělat. V tom případě chyba, kterou 
jste udělali bude jednoduše počítána jako zkouška, ve které jste se nezachovali dobře během 
vaší kultivace a budete schopen se přes ni dostat příště, bude pro vás více příležitostí, abyste 
zkouškou znovu prošli. To je všechno. Mistr nemůže počítat nesprávné věci, které jste udělali 
během kultivace jako velkou věc. Ale s těmi lidmi, kteří se stále nemohou dostat z té situace 
nebo  kteří  neustále  opakují  chyby,  to  je  potom  jiný  příběh.  Nemůžete  si  vyvíjet  nové 
připoutanosti jen proto, že jste udělali chybu.

Předtím když jsem vyučoval Fa, neměl jsem ve zvyku říkat věci příliš rázně z toho důvodu, 
že jsem nechtěl vytvářet duševní břemena nebo jiné připoutanosti. Z tohoto důvodu zřídka 
vyučuji Fa studentům individuálně. Jakmile vyučuji člověku Fa a zdůrazním jeho nedostatky, 
jen o tom přemýšlejte, bude tím skutečně zatížen, protože ta slova pocházejí z mých úst. Proto 
zřídka  vyučuji  Fa  jednomu  člověku.  Když  vyučuji  Fa,  mluvím  o  široce  aplikovatelných 
věcech a mluvím v širokém smyslu. Když dojde na problémy, které jsou vedlejší, věci, které 
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nejsou hlavní tendencí nebo které jsou izolované a týkají se jen několika jednotlivců, potom 
není nutné, abych je zmiňoval, protože nezasahují do studentů Dafa jako celku. Je to proto, že 
během procesu kultivace studenti ty věci mezi sebou uvidí a upozorní na ně ty lidi, poukáží na 
nedostatky.  A  dokonce  když  si  je  tito  lidé  nemohou  uvědomit  hned,  protože  mají 
připoutanosti, postupně si to uvědomí. Jen když se objeví problémy na všeobecné úrovni a 
mají do činění s celkovým stavem Dafa, nebo když je to problém se stavem potvrzování Dafa, 
pouze tehdy o tom mluvím. Například, nyní jsou stále v některých regionech v Číně lidé, kteří 
rozšiřují  falešná písma  (jingweny) a někteří  lidé jsou tak připoutaní,  že se je dokonce učí 
nazpaměť a nejenže se je učí nazpaměť, oni dokonce chodí všude možně a propagují je mezi 
studenty. Co je vede k tomu, aby to dělali? Dělají to proto, že [falešná písma] obsahují věci, 
ke kterým jsou připoutáni a věci, které se shodují s jejich lidskými připoutanostmi. Nemyslím 
si, že se vědomě pokoušejí poškodit Fa. Dělají to proto, že mají připoutanosti a mají lidské 
myšlenky, dělali věci, které zlo chce vidět, aby udělali a tím zasahovali do potvrzování Fa 
učedníky Dafa.

Vlastně jsem navštívil  konference Fa v Kanadě několikrát.  (potlesk) Tři  byly obzvláště 
významné a udělaly na vás dost hluboký dojem. Poprvé to bylo, jak víte, krátce před 20. 
červencem [1999].  Podruhé to  bylo  tehdy, když potlačování  a  pronásledování  bylo velmi 
kruté. Ta byla organizována v Ottawě a já jsem tam přišel. Tentokrát, to znamená v době, když 
je zlo úplně odstraňováno v širokém rozsahu a náprava Fa se pohybuje divokým tempem, 
odstraňujíc zlo velmi velkou rychlostí a prorážejíc skrz lidskou dimenzi. Je to v tomto čase, že 
jsem tu, abych se s vámi setkal. Takže tyto tři konference Fa v Kanadě jsou dost významné. 
(dlouhý potlesk)

Měli bychom říci, že kanadští praktikující se činili velmi dobře a toto se odráží v množství 
různých věcí. To, že se výborně činíte při spolupráci bylo klíčem a nebylo mnoho případů, 
kde jste nechali osobní připoutanosti ovlivnit to, jak potvrzujete Fa. Nebylo mezi vámi příliš 
mnoho  případů,  když  jste  trvali  na  vašich  vlastních  názorech  až  do  té  míry,  že  jste  je 
nedokázali opustit. Nebylo mnoho zdrojů třenic mezi studenty. Spolupracovali jste navzájem 
dost  dobře  a  takto  jste  vytvořili  takovouto  dobrou  celkovou  situaci  při  potvrzování  Fa. 
Samozřejmě, Kanada je jedinečné místo. Kanadská vláda a lidé věnovali mnoho podpory a 
pochopení pro Dafa a učedníky Dafa a měli bychom kanadským lidem a vládě za tyto věci 
poděkovat. (srdečný potlesk)

Takže hledíc na věci z těchto třech konferencí Fa a přemýšlením zpětně můžeme jasně 
vidět rozdíl v celkové situaci. Setkal jsem se s kanadskými studenty třikrát a změny v celkové 
situaci mezi těmito třemi setkáními byly velké. Všichni jste to viděli. Když pronásledování 
začalo, tlak byl velmi intenzivní. Když jsem vyučoval Fa v Kanadě před 20. červencem 1999, 
mnoho z toho, co jsem řekl byly ve skutečnosti  náznaky pro světské lidi  – říkal jsem ve 
skutečnosti něco lidem ve světě. Každý člověk má svou stránku, která si je vědomá. Když 
vyučuji  Fa,  nemluvím jen  k  lidským bytostem,  vrstvy  a  vrstvy  mě  mluví  k  bytostem na 
různých úrovních a je to proto, že nic co se stane na tomto lidském místě není izolované – je 
to odraz průběhu kosmických změn na nejnižší úrovni. Je to právě tak, jak jsem řekl předtím: 
pravdy jsou odlišné od úrovně k úrovni. Z vyšší úrovně vypadají pravdy na nižších úrovních 
nesprávně, ale pravdy jsou pravdy na svých příslušných úrovních a stavy, projevy a normy 
pro tutéž věc jsou odlišné na odlišných úrovních, s tím, že když se věci dostanou blíže k 
Pravdě,  dostanou  se  výše.  Ale  celkově  jsou  pravdy  soudržné  odshora  až  dolů  a  když se 
projevují  na  různých úrovních,  jsou to  pravdy rozličných úrovní.  Takže  bytosti  na  každé 
úrovni mají potom odlišné stavy a odlišná pochopení pravd. Čím níže se to dostane, tím níže 
jsou požadavky a tím ubožejší je chování bytostí. Když se dostaneme na tuto nejnižší úroveň 
lidských bytostí, bytosti se chovají takto a je to blízké nejhoršímu. Staré síly udělaly velmi 
podrobná uspořádání pro toto pronásledování zla. Já zadržuji zlo tu a ti spravedliví Bohové-
ochránci  Fa to  dělají  také.  Staré  síly  mají  svá  uspořádání,  ale  ve  skutečnosti  je  zlo  také 
omezováno. Když zlo rozvine svou zlobu, jeví se to jednoduše jako nesmírně tyranské, ale 
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skutečný efekt je velmi slabý. Takže samozřejmě, když zlí lidé konají ve jménu zla, pokud 
spravedlivé  myšlenky  učedníků  Dafa  nemají  opomenutí  a  jsou  silné,  zlí  lidé  se  stanou 
plachými a budou dokonce poraženi spravedlivými myšlenkami. Takoví budou. Všeobecně 
zlo skutečně nebylo schopno udělat cokoliv, co se mu zachtělo a to proto, že Bohové konec 
konců ovládají věci. Staré síly mají svá uspořádání, ale ony se jen pokoušejí přivodit situaci, 
kterou potřebují, a staré síly nebyly ani schopny udělat všechno co se jim zachtělo, protože 
staré síly byly blokovány – blokovány tím, co chci udělat Já a omezeními spravedlivých Bohů 
vůči nim, to jest – proto, aby neudělaly mnoho z toho, co si předsevzaly udělat.

Starý  vesmír  má staré  pravdy. Jakákoliv  bytost,  předtím než  je  napravena  pomocí  Fa, 
nemůže vidět nic z toho, co bude po nápravě Fa a nemůže vidět pravdivý projev nového Fa, 
protože  toho  není  hodna.  Když  bytost  skutečně  může  vidět  projev  nového  Fa  a  nového 
vesmíru,  potom je  rovnocenná nové bytosti  a  bude přirozeně  dělat  věci  podle  toho.  Ony 
nemohou  vidět  ty  věci,  protože  jsou  bytostmi,  které  patří  do  vesmíru  z  minulosti,  takže 
nemohou vidět budoucnost,  která nepatří  vesmíru minulosti.  Tato budoucnost nejsou věci, 
které byly uspořádány během historického období starého vesmíru, kde jsou rychlé a pomalé 
časy a rozdíly mezi různými dimenzemi a které jsou věcmi, které Bohové starého vesmíru 
mohou vidět. Je to odlišný a nový vesmír, vesmír ve kterém bylo všechno přeuspořádáno – ať 
je to čas, dimenze, bytosti, mechanizmy nebo Fa. Není spojený s ničím ze starého vesmíru 
žádným způsobem a bytosti starého vesmíru ho nemohou vidět; to by znamenalo, že jejich 
schopnosti předčily ty, co mají všichni Bohové. Proto dělají to co chtějí a jdou podle starého 
Fa, a proto následují pořádek starého vesmíru. Takže jsou tam jistě mnohé věci, které jsou 
jednoduše těžce změnitelné. Někdy je žádám, aby udělaly určité věci a ony si myslí, že je to 
bezdůvodné, takže se neodvažují je udělat. Jsou to jen bytosti toho časového období, takže si 
myslí, že to je správný způsob jak dělat věci. Ale nedělat vůbec nic je ve skutečnosti velmi 
dobré chování.

Ve skutečnosti, ti, kteří zasahují do nápravy Fa jsou skupinou starých sil. Relativně více 
bytostí v obrovském vesmíru se toho nezúčastnilo a jejich stav je takový, že pozorují věci. 
Ale,  jakmile  celkový,  obrovský  proud  nápravy  Fa  přijde,  ať  pozorovali  nebo  se  toho 
zúčastnili,  všichni  budou  rozřešeni  v  nápravě  Fa;  ti,  co  mají  být  přizpůsobeni,  budou 
přizpůsobeni, ti, co mají být dobrotivě rozřešeni, budou dobrotivě rozřešeni a s těmi, kteří 
nemohou být přizpůsobeni nebo dobrotivě rozřešeni, pokud jejich úrovně mají být sníženy, 
jejich úrovně budou sníženy a ti, kteří spáchali zločiny a mají být sraženi dolů, budou sraženi 
dolů. Řekl bych, že není vůbec lehké pro bytost vstoupit do budoucnosti, není to lehká věc a 
je  to  proto,  že  budoucnost  nepatří  bytostem  tohoto  cyklu.  Když  se  na  to  podíváte  z 
perspektivy starého pochopení, vstoupit do budoucnosti pro bytosti z tohoto cyklu, pro ně 
vstoupit  do  následujícího  cyklu  kosmických  těl,  který  jim nepatří,  to  je  jednoduše  úplně 
nemožné. Během této nápravy Fa jsem zacházel se vším a všemi vnímajícími bytostmi s 
nejvyšším milosrdenstvím a to je důvod, proč jsem chtěl přizpůsobit tyto bytosti a dostat je 
tam z tohoto starého vesmíru a proto jsem si předsevzal udělat nápravu Fa ve vesmíru. Kdyby 
se  to  nestalo,  pro  všechny  bytosti  tohoto  cyklu  by  nebyly  žádné  příležitosti  vstoupit  do 
budoucnosti. Budoucnost jim nepatří, nepatří těmto současným bytostem. Takže když někdo 
chce jít do budoucnosti, musí splnit požadavky budoucnosti.

Samozřejmě, pro bytosti v současné době to není dosažitelné a je to skutečně těžké, aby se 
tomu přizpůsobily. Ale je tu jedna věc: můj Fa se šíří a vrstvy na vrstvách vnímajících bytostí  
to vědí, mnoho bytostí se ho učí a čte ho. Na každé úrovni je Zhuan Falun, pravdy na každé 
úrovni jsou různé, a slova ve nitru se jeví různá, a jsou všechny pravdou nového vesmíru na 
různých úrovních. Mnoho bytostí ho čte a přizpůsobuje se mu. Důvodem je, že toto je něco, 
co nikdy předtím nebylo viděno, od mimořádně dávných dob, od začátku času ve vesmíru a je 
to  něco,  o  čem  se  vnímající  bytosti  nikdy  neodvažovaly  uvažovat,  to  jest,  být  schopen 
překročit tak dlouhé rozpětí historie, protože ta historie nepatří žádné z bytostí v současném 
vesmíru. Všechno v této historii a všechny bytosti ve vesmíru, které žijí v tomto prostředí a 
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tato historie, která poskytuje bytostem existenci v tomto prostředí, [může] skutečně vstoupit 
do budoucnosti, která nepatří této historii; nemá s nimi vlastně nic do činění. Není to jako 
tento starý vesmír, kde když se vesmírná těla na různých úrovních stala už ne dost dobrými, 
byla zničena a nová byla vytvořena. Tento proces působí stejně jako vytvoření a destrukce 
vnímajících  bytostí  v  novém a  starém vesmíru  na  různých  úrovních  v  kolosální  nebeské 
klenbě, ale ve skutečnosti je úplně odlišný. Bez ohledu na to, jak se ničí a znova vytvářejí 
různá kosmická těla ve vesmíru, je to stále výsledek jediné myšlenky vyšší bytosti v tomto 
vesmíru na vysoké úrovni a jejích schopností. To znamená, že by to stále dělala podle norem a 
uspořádání starého vesmíru. Je to proto, že pro ještě větší bytost jsou kosmická těla pod ní 
všechna  částí  jejího  těla.  Když  je  nějaká  buňka  odstraněna  jako  výsledek  metabolického 
procesu, když je buňka znova vytvořena,  stále nese jeho vlastní mechanizmy, jeho vlastní 
charakteristiky a věci jeho vlastního vesmíru – všechno je uděláno jím. Ale když celý vesmír 
skutečně zmizí, je to jakoby tato bytost zemřela a později,  v určitém čase, když je bytost 
znovu vytvořena, nemá nic společného s bytostí,  která zemřela. To o čem tu mluvím není 
stejné jako to, co jsem řekl o tom, že když duše opustí fyzické tělo, je to jakoby vysvlečení  
šatů a převlečení se do jiných šatů, není tam takováto souvislost a nemá to žádný vztah k 
minulosti.

Dokonce i trojitost bytosti se rozpustí a přestane existovat. Bez ohledu na to, jak vysoká je 
bytost, nezůstane nic. Když to přijde na konec této nebeské klenby, je to prázdný koncept pro 
všechny bytosti v tomto vesmíru, všechny jsou tím zmatené a nikdo tomu nerozumí; je to 
něco mimo jejich  pochopení.  Dokonce když nechají  svou představivost  běžet,  stále  je  to 
omezené na to, co si bytost může myslet nebo vědět o tomto vesmíru a je to v rámci rozsahu 
moudrosti  vytvořené  bytostmi  tohoto  cyklu.  Náprava  Fa,  jakkoliv  významná  věc  to  je, 
neznamená pro ně nic. Ba co víc, vnímající bytosti byly překvapené, když se setkaly s věcmi 
v nápravě Fa a nevěděly, jak zareagovat. Všichni vědí, že pravdy, které jsem učil jsou dobré, 
jsou tam sice staré pravdy, ale ony byly vytvořeny během období degenerace a destrukce 
starými pravdami. Proto je požadavek nápravy Fa na všechny bytosti takový, aby nedělaly 
nic.

Nejšťastnější jsou ti, kteří se během nápravy Fa ani nepohnuli – jednoduše tiše pozorovali 
věci. Důvodem je to, že je zachráním všechny a přizpůsobím všechny ty bytosti a nechám je 
přejít do nového vesmíru. Ale staré síly viděly, že mnoho bytostí spáchalo početné hříchy v 
historii, myslí si, že ty bytosti by neměly být zachráněny a neměly by být zachovány a jsou si 
jisté,  že  ovládají  moji  nápravu  Fa,  takže  naplánovaly  odstranění  těch  bytostí  během mé 
nápravy Fa.  Takže co se týká bytostí  v tomto světě,  proč nechají  ty  zlé  policisty  být  tak 
krutými, násilnými a zuřivými a proč nechají ty zlé věci na nízkých úrovních dělat zlo? Jejich 
cílem je odstranit určité lidi ve světě a praktikující, o kterých nemají vysoké mínění. Takže 
nechaly tyto lidi, co dělají zlo, jakož i jejich oběti spáchat obrovské hříchy. Ti, jejichž úrovně 
jsou o trošku vyšší nedělají tyto věci přímo. Myslí si, že jsou Bohy a že jsou svatí a čistí, 
proto nechtějí vecpat své ruce do hromady odpadu, aby přímo hýbali věcmi a je to proto, že 
jakmile by sem přišli, spadli by dolů. Takže ovládají bytosti na úrovni, která je přímo pod 
nimi.  Staré  síly  na  různých  úrovních  dělají  věci,  které  zasahují  do  nápravy  Fa  na  každé 
úrovni,  a proto když se to dostane do lidského světa,  zlé bytosti  konají  ještě zlomyslněji. 
Nikdy předtím se náprava Fa nedělala. Bez ohledu na to, jak nebezpečnou se stane situace, 
tato  náprava  Fa  zůstává  unikátní  příležitostí  pro  všechny  vnímající  bytosti.  Fa  existoval 
dlouhý čas a Já jsem přišel s tímto všemohoucím, s tímto harmonizujícím a všeobsahujícím, s 
tímto neslýchaným a nejlepším Fa. (srdečný potlesk)

Avšak tím je řečeno, že pro učedníky Dafa,  kteří  přišli  potvrzovat Fa a pro bytosti  ve 
větším vesmíru, je to jen záležitost uskutečnění daného plánu Fa pro záchranu. To znamená, 
že tento Fa tu byl už dávno a je to jen otázka toho, jak dobře se vnímající bytosti chovají 
podle tohoto Fa, nebo jak jsem řekl, jak se mu přizpůsobí. Takže to zahrnuje tento proces, to 
je všechno. Řekl jsem předtím, že nikdo nemůže poškodit tento Fa. Není to tak, že vytvářím 
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nějaký nový Fa, dokud dělám věci. Fa existoval po velmi dlouhou dobu. Je to jen záležitost 
toho, jak se vnímající bytosti přizpůsobí Fa, to je všechno. Čím více moudrosti bytost má, tím 
výše o sobě smýšlí, ale jsou skutečnosti, které ani bytost s obrovskou moudrostí nemůže vidět 
na své úrovni. Jakákoliv myšlenka, kterou má vůči nápravě Fa ji značně ovlivní. Jedna její 
myšlenka může nechat vrstvu za vrstvou vnímajících bytostí zhřešit vůči nápravě Fa a tím ona 
sama zhřešila vůči nápravě Fa. Bez ohledu na to, jak gigantické jsou bytosti, všechny čelí této 
otázce, protože žádná bytost z tohoto vesmíru nepatří do budoucího vesmíru a bez ohledu na 
to, kolik ze skutečné situace mohou vidět stále nemohou vidět to, co je nejvyšší. Takže i pro 
konečné,  poslední  bytosti  vesmíru  to  může  být  obrovská  katastrofa;  jakmile  se  objeví 
[nesprávná] myšlenka, tato bytost nemůže ujít katastrofě. Používám lidský jazyk, abych takto 
popsal  věci  a  nazývám to katastrofou.  Bez nápravy Fa by tu  nebyla otázka zachraňování 
vnímajících bytostí a všechno, co by bylo znova vytvořeno by nemělo nic do činění se starým 
vesmírem.  Takže  toto  je  ve  skutečnosti  největší  milosrdenství  vůči  bytostem ve  vesmíru. 
(potlesk)

Víte, že bytosti na různých úrovních vesmíru, různá vesmírná těla, různé nebeské klenby a 
různé kolosální nebeské klenby jsou vytvořené jedinou myšlenkou Boha na vysoké úrovni. 
Dokonce když jsem to nyní říkal, jsou některé bytosti, které sedí tam nahoře a mají ze sebe 
dost dobrý pocit. Myslí si, že všechno bylo vytvořeno jejich jedinou myšlenkou. Ale ti, kteří  
jsou nad nimi se jim smějí – „Všechno to jsem vytvořil já svou jedinou myšlenkou.“ A ti, kteří 
jsou ještě na vyšších úrovních přemýšlejí tímto způsobem také. Je to proto, že nikdo z nich 
neví, že nad nimi existují ještě gigantičtější Páni. Ten, kdo opravdově vidí, jací jsou směšní 
jsem Já. (potlesk) Tato náprava Fa je největší příležitost pro ně a největší milosrdenství vůči 
nim, a přece to všechno chtějí ovládat. Myslí  si,  že to co mají oni je to nejlepší a že mi 
pomáhají s nápravou Fa. Dokonce mi násilím vnucují své nejlepší věci. Potom přemýšlejte o 
tom, když mi vnutili věci, kolik zbrzdění, kolik překážek pro mě vytvářejí? Když nechcete 
jejich věci, myslí si, že odmítáte nejlepší věci, a že tím je to stejné, jakoby jste ničili tento 
vesmír,  je  to  totéž,  jakoby  jste  ničili  budoucnost  –  takto  to  oni  vidí.  Oni  mají  jen  tolik 
moudrosti, takže toto je rozsah jejich pochopení.

Téměř  všechny  úrovně  na  úrovních  bytostí  v  rámci  systému  starých  sil  přemýšlejí  a 
chovají  se takto a to způsobilo překážky v nápravě Fa. Když se ta jedna jejich myšlenka 
projevuje na nejnižší  úrovni  vesmíru,  přináší  nejhorší  druh reakce.  Čím níže a  horší  jsou 
bytosti,  tím  horší  a  více  zkažené  jsou  věci,  které  dělají.  Ve  skutečnosti  takto  celé 
pronásledování vzniklo.  A ve skutečnosti,  co se týče těch úrovní nad úrovněmi bytostí,  o 
kterých jsem právě mluvil… právě nyní jsem už nemluvil o bytostech v nitru těch obrovských 
vesmírných těl, mluvil jsem o těch hlavních tělech, Králích, větších hlavních tělech, Králích 
Králů v těch obrovských vesmírných tělech. Mluvil jsem o těch bytostech. Přemýšlejte o tom, 
kolik úrovní nad úrovněmi, bezpočetných, nekonečných, nezměrných Bohů, Buddhů, Taů a 
vnímajících bytostí je v nitru nebeské klenby, není důvod, abych tu o nich mluvil – například 
o jejich činech a o tom, co konkrétně dělají – všechno je to způsobeno tím, co dělají jejich 
hlavní těla.

Tento vesmír je tak obrovský, takže jakmile Mistr o něm mluví, rozmluva se stane velmi 
širokou a na vysoké úrovni, protože toto jsou problémy, kterým v současnosti čelím, jsou to 
problémy, kterými se právě nyní zaobírám. Ale do světa běžných lidí se odráží jen výsledek 
toho, co bytosti na takové vysoké úrovni udělaly. Moje vyučování Fa není něco, co dělám 
podle libovůle, zároveň je učím Pravdu a zvlášť je učím tyto věci. Když to člověk poslouchá 
tady dole zní to velmi vysoko, ale vy co tu sedíte jste všichni učedníky Dafa, takže konec 
konců nevyučuji něco světským lidem. Ve skutečnosti věci, o kterých mluvím dnes, jsou pro 
běžné lidi těžce pochopitelné, ale lidé zažijí můj soucit, energii a pocit, že to je pro ně dobré, 
avšak jen učedníci Dafa skutečně rozumí tomu co učím. (potlesk)
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Ještě jste neobědvali, takže skutečně nechci mluvit příliš dlouho. (dlouhý, nadšený potlesk  
žádající Mistra, aby zůstal)

Ve skutečnosti,  bez  ohledu  na  to,  kolik  toho  říkám,  všichni  z  vás  se  musí  kultivovat 
skutečným praktikováním a to je to, co je první a nejpřednější. Nepřehlížejte vaši konferenci 
Fa – je částí celkového kultivačního procesu učedníků Dafa. (potlesk) Takže i když mě chcete 
poslouchat, jak vyučuji stále vyšší a ještě vyšší věci a jdu do ještě větších detailů, během 
kultivace se ukáže, že stále musíte dělat pokrok krok po kroku. Takže předtím než skončí 
náprava Fa, měli byste využít čas, který zůstává a pevně se dobře činit ve všem, co byste měli 
dělat. To je to, co znamená pro vás kráčet po této cestě k budoucnosti a dělat to, co je největší. 
Nemůžete promeškat žádnou příležitost nebo odbočit v nějakém kroku.

To je skutečně těžce uskutečnitelné, dokonce i když se co nejlépe pokoušíte kráčet každým 
krokem dobře.  Během kultivace  ve  skutečnosti  neustále  zakopáváte  a  padáte  a  potom se 
šplháte  nahoru,  abyste  mohli  jít  dále.  Ale  to,  s  čím se  setkáváte  v  této  společnosti  bylo 
vyrobeno touto lidskou vědou, touto realitou a samozřejmě je to velmi vábivé. Takže když se 
setkáváte s touto běžnou společností,  je skutečně těžké udržovat vztahy kultivujících se a 
běžných lidí a je těžké vymanit se ze všemožných připoutaností. Ale bez ohledu na to, jste 
učedníci Dafa, takže mějte spravedlivé myšlenky ve vašich myslích a dělejte dobře to, co 
byste měli dělat, jak se jen dá. Kultivujete se zatímco se přizpůsobujete běžným lidem v co 
největší míře. Nemusíte se stát mnichy nebo se chovat jako ti lidé, kteří zanechali světský 
svět. Ve skutečnosti, toto je už nejvýhodnější, co se týče formy. Ale když přijde na zvyšování 
vašeho  charakteru,  nemůže  tam  být  absolutně  žádný  kompromis.  Někteří  lidé  to  mohou 
odhalit, a někteří to možná nemohou odhalit, a vy pravděpodobně dokonce nemůžete odhalit 
tak  jasně  vaše  pozvednutí  a  zlepšování.  Ale  všechno  to  je  absolutně  striktní  a  přesné. 
Kdykoliv je část úplně zkultivována, bude přizpůsobena ke druhé straně, a proto na této vaší 
straně nebudete nikdy cítit, že jste se značně zlepšili. Důvodem je, že změny na povrchu jsou 
malé,  ale  změny  v  jádře  jsou  obrovské.  Takže  tímto  stavem  je  zaručeno,  že  se  můžete 
kultivovat, že se můžete zlepšovat a že když v kultivačním procesu uklouznete a spadnete, 
když nedáváte pozor, nebude to mít za následek pokles vaší úrovně. Je to proto, že ta strana, 
která byla úplně zkultivována byla oddělena. Hned jak je oddělena, následkem nebude, že obě 
strany, ta strana která byla úplně zkultivována a to tělo, které je lidské, obě udělají chybu, 
takže takto není lehké klesnout v úrovních. Toto se vztahuje k normální kultivaci. Ale co se 
týče lidí,  kteří  přešli  na opačnou stranu v rozhodujících momentech nebo udělali  věci  na 
pronásledování Dafa a učedníků Dafa, to je jiná záležitost. Co se však týče praktikujících, 
když  přijde  na  zvyšování  standardu,  na  kterém se  drží  váš  charakter  a  opouštění  vašich 
připoutaností,  zde  není  vůbec  žádné manévrovací  místo a  standard  absolutně nemůže být 
snížen, protože zde musí být zodpovědnost k vesmíru a k vnímajícím bytostem v budoucnosti. 
Mnoho učedníků Dafa dosáhne stav obrovských bytostí  v budoucnosti  a budou zahrnovat 
mnoho vnímajících bytostí, dokonce nezměrných bytostí. Takže když je váš standard snížen, 
potom ta  úroveň  vesmíru  nebude  trvat  dlouho  a  ta  úroveň  nebeské  klenby  nebude  trvat 
dlouho, takže musíte dosáhnout standardu.

Nechoďte však do extrémů a nesnažte se o to jen proto, že to Mistr řekl. Nikdy jsem vás 
nic nenutil dělat. Můžete se kultivovat a přitom se přizpůsobit běžné společnosti co nejvíce 
jak je to možné, ale jako člověk, který se kultivuje, musíte vědět, jak byste se měli chovat. 
Měli byste se co nejvíce snažit dobře se činit a co nejvíce se snažit přizpůsobit standardu 
praktikujícího. Nelíbí se mi, když se okamžitě začnete o něco snažit poté co slyšíte, jak Mistr 
něco řekne. Tato snaha okamžitě způsobí, že půjdete do extrémů a neděláte žádné [normální] 
věci, a uvažujete „Budu dělat pouze věci nápravy Fa.“ Ale to nefunguje, protože cesta, po 
které dnes jdou učedníci Dafa bude kultivační cestou pro lidi v budoucnosti.

Viděli  jste  efekt,  který  mělo  náboženství  na společnost,  když lidská  morálka  poklesla. 
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Nemůže  zachránit  lidi  a  namísto  toho  poškozuje  spravedlivou  víru  lidí.  Co  se  týká 
duchovních,  lidí,  kteří  zanechali  světský svět  a kultivujících – běžní lidé jim svěřili  svou 
důvěru a víru v Bohy a své naděje.  Potom, když se tito  lidé nečiní  dobře,  není  to  jen o 
nějakém jednotlivci, který se dobře nečiní. Když kultivační skupina nebo náboženství nemůže 
kráčet  náležitě,  není  to  jen  záležitost  toho,  že samo nekráčí  náležitě.  Způsobí  to,  že  celá 
společnost degeneruje a způsobí to problémy pro velké skupiny lidí.  A současně nevíra v 
Bohy pro vnímající bytosti, pro ty vnímající bytosti, které věří v Bohy, toto je nejžalostnější a 
nejtragičtější věc. Takže v budoucnosti je dost pravděpodobné, že nebude taková forma, jakou 
je náboženství. Možná učebnice, které lidstvo bude studovat v budoucnosti, budou mít prvky 
Fa, které jimi budou prostupovat a ti, kteří se dokáží dobře činit, nebo se činit ještě lépe ve 
svých aktivitách v společnosti, mohou být praktikujícími. Učedníci Dafa, když si vzpomenete 
na všechno co dnes děláte, není to takto? Není nic hmatatelného v Dafa, co by ho dělalo 
nějakou politikou v tomto světě.

Nechám  všechno  v  budoucnosti  jít  nejspravedlivější  cestou,  takže  lidé  v  budoucnosti 
budou požehnaní. Tato lidská společnost zůstane pro budoucnost, takže je to požehnáním pro 
životy  a  vnímající  bytosti  na  rozličných  úrovních  v  budoucnosti  a  je  to  proto,  že  je  to 
příležitost a část Dafa harmonizujícího a zdokonalujícího bytosti. Takže v lidské společnosti v 
budoucnosti budou oproti dnešní lidské společnosti velké změny a rozdíly. Neřeklo mnoho 
lidí,  že lidé v budoucnosti budou požehnaní? Pro kultivující se v minulosti byla kultivace 
těžká. Takže mnoho lidí,  kteří se chtěli kultivovat uvažovalo o cestě: trpět a kultivovat se 
utrpením. Kultivování  skrze utrpení  může skutečně odstranit  karmu,  protože konec konců 
kultivujete,  takže můžete stoupat.  Ale dokonce když do toho dali  všechno co měli,  jejich 
úrovně byly stále omezené a většina z nich nemohla jít za Tři říše. Důvodem bylo, že nebyl 
Fa, který by vedl jejich kultivaci a oni neznali standardy Fa a požadavky na různých úrovních. 
A bytosti na různých úrovních mohly těžko být za ně zodpovědné. Není to tak, že Bohové k 
nim  nebyli  milosrdní,  je  to  proto,  že  ve  vesmíru  působí  zákon  vzájemného  vzniku  a 
vzájemného zabraňování. Kdykoliv měl někdo myšlenku, vytvořila různé elementy, které byly 
opačnými protiklady pozitivního a negativního. Když jste měli myšlenku dobroty, objevilo se 
zlo a když jste měli zlou myšlenku, mělo to také účinek. Takže mnoho praktikujících mluvilo 
o tom, že „dobro a zlo pochází z jediné myšlenky,“ ale kdo skutečně znal pravdu za těmito 
slovy? Bohové nemají dovoleno konat nerozvážně. Zachraňování lidí není maličkost. Proč 
když Ježíš zachraňoval lidi a dělal takový obrovský dobrý skutek, bytosti na nebesích chtěly 
všechno z toho diktovat? A proč ho nechali ukřižovat? Na povrchu to bylo kvůli utrpení za 
hříchy  lidstva,  ale  proč  Bůh  trpěl  za  hříchy  lidstva?  Proč  vyšší  Bohové  nezasáhli?  Proč 
nemohli Bohové přímo zmenšit hříchy lidstva? V minulosti to bylo zákonem ve vesmíru a 
všechno  bylo  takové.  Z  mé  perspektivy  se  to  týká  toho,  že  Fa  starého  vesmíru  chyběla 
moudrost  v  této  oblasti,  takže  příště  to  takové  nebude.  V  budoucnosti  se  stane  mnoho 
obrovských  změn,  takže  pro  vnímající  bytosti  to  bude  nádherné  všude  vůkol  a  takováto 
podlost nebude existovat.

Ale i když relativně řečeno zákon vzájemného vzniku a vzájemného zabraňování nebude 
už v budoucnosti absolutní, bude stále existovat a pozitivní a negativní bytosti budou stále 
existovat. Takže když přijde na nehorší, nejnižší úroveň, i když nebude až tak zlá jako nejnižší 
úroveň předtím, nejnižší úroveň stejně nebude dobrá. Lidé v budoucnosti budou požehnaní, 
ale jen v porovnání s dnešními lidmi. Budou věci, které vytvářejí karmu jakož i utrpení na 
odstranění karmy lidstva, takže stále budou války, hladomory a neštěstí. Určitě to bude takto, 
protože  kdyby to  takto  nebylo,  kdyby se  hříchy  lidstva  staly  příliš  velkými  a  nebyly  by 
odstraněny  a  splaceny  utrpením,  lidstvo  by  bylo  zničeno.  Kdyby  lidstvo  nemělo  žádné 
utrpení, nevědělo by, co je štěstí; toto lidské místo se nemůže stát Nebem. Takže přesně proto, 
že má utrpení, člověk se tady může kultivovat a vytvářet karmu, když se věci dělají špatně. 
Takže lidská společnost navždy zůstane výjimečným prostředím.

Dát lidstvu největší požehnání tedy znamená udělat to tak, že budoucí lidstvo nebude mít 
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standardy tak nízké jako dnešní lidstvo a toto je největší milost. (potlesk) Když všechno není 
tak zkažené, prostředí se pozdvihne, relativně řečeno. Utrpení nebude takové nízké a všechno 
bude udržováno na základně s vyšším standardem než má současné lidstvo a bude to určeno 
tou úrovní Fa. Takže co se týče budoucích lidí, každý člověk, který bude schopen vstoupit do 
budoucnosti,  bude  požehnaný.  Proč  je  to  tak?  Protože  se  tu  šířil  Dafa,  toto  místo  bylo 
vytvořeno pro Dafa a bytosti zde přinesly oběti. A historie pokročila do tohoto dnešního bodu, 
což je jejich obrovský úspěch, takže bytostem a budoucímu lidstvu bude třeba dát požehnání.

Samozřejmě,  tohle  není  jednoduchá  věc.  Všechno  ve  vesmíru  se  vzájemně  vytváří  a 
vzájemně zabraňuje, každá věc s jinou je propojena a harmonizována a fungují zde i jiné 
faktory a důvody. To znamená, že když se takovéto změny stanou ve světě, ve skutečnosti 
různé dimenze a úrovně ve velkém vesmíru také odpovídajícím způsobem zvýšily své úrovně. 
A to je pravda pro každou úroveň. Nyní když se pozvedl standard na tomto místě Tří říší, 
přemýšlejme o tom – nemůžete se pozvednout a být s Bohy, takže to místo, kde jsou Bohové 
se musí také pozvednout. A nestačilo by, kdyby se tato úroveň Bohů pozvedla na místo jiné 
úrovně Bohů, takže tamta úroveň Bohů se musí pozvednout také. Jinými slovy, standard na 
každé  úrovni  se  pozvedl.  A tak  to  znamená,  že  prostředí  na  každé  úrovni  se  zlepšilo. 
Samozřejmě,  aby  byly  tyto  věci  dosaženy,  mechanizmy  nebeské  klenby,  moudrost  a 
schopnosti Fa musí dosáhnout toho bodu, a tak může učinit způsob existence bytostí a každý 
aspekt věcí nádhernějším.

To, čím se nyní zabývají učedníci Dafa ustanovuje nejlepší bytosti budoucnosti. A to je 
proč pro vás všechny, když přijde na požadavky na charakter nebo na standard, který jako 
praktikující můžete dosáhnout, v tomto směru nemáte žádné manévrovací místo – musíte toho 
standardu dosáhnout.

Fa vyžaduje, abyste se co nejvíce přizpůsobili způsobu života v dnešní lidské společnosti, 
takže  proto,  abyste  tu  byli  schopni  žít,  nemůžete  nechat  lidi  považovat  vás  za  nějakého 
podivína nebo výstředníka. I když máme mnoho kultivujících se lidí, kteří opustili světský 
svět,  pravdou je,  že  náboženství  je  stále formou současných podmínek lidské společnosti. 
Takže tímto způsobem cesty po kterých kráčíte ve skutečnosti vytvářejí základ pro budoucí 
bytosti. To však neznamená, že vás používáme na nějaký experiment. Fa existoval po dlouhý 
čas.  Vy  ho  žijete  a  toto  je  jednoduše  druh  procesu,  a  dílo  nápravy  Fa  určitě  uspěje. 
Pravděpodobně jste slyšeli z různých proroctví a od lidí se schopnostmi, že lidstvo se setká s 
takovou a takovou katastrofou. Ale nikdo se neodvažoval říci, že tato náprava Fa neuspěje a je 
to proto, že uspěje nad všechny pochybnosti. Důvodem je, že nezáleží na tom, zda bytosti 
mohou nebo nemohou realizovat v praxi požadavky, které na ně klade Fa, náprava Fa bez 
pochyb uspěje. Je to proto, že kdyby lidská rasa nemohla projít skrz potvrzování Fa, Fa by 
vytvořil všechny bytosti znovu a cokoliv by chybělo, je to ve Fa, protože to tam už je. Takže 
když mluvím o milosti,  chci,  aby se bytosti  staré éry, potom co se přizpůsobí,  staly částí  
bytostí nové éry. To je to, co chci udělat.

V průběhu  historie  lidé  slyšeli,  jak  bytosti  na  různých  úrovních  mluvily  o  takovém a 
takovém druhu milosti, a dokonce Bohové na velmi vysokých úrovních mluvili o milosti. Ale 
všechny jejich formy milosti mají normy, žádná z nich není bez jejich pochopení a úrovní. Ale 
tato obrovská milost v nápravě Fa nebyla nikdy předtím viděna žádnou vnímající bytostí v 
celém vesmíru. Co znamená „široko a daleko sahající Buddhova milost“?  (srdečný potlesk) 
Samozřejmě, vnímající bytosti budoucnosti uvidí, jak učedníci Dafa zachraňovali vnímající 
bytosti.  Když dovršíte kultivaci,  vnímající  bytosti  v budoucnosti  budou znát  vaši  široce a 
daleko sahající milost Buddhy, ale lidé v budoucnosti nebudou vědět o mně. Pouze vy o mě 
můžete  vědět  a  je  to  proto,  že  vnímající  bytosti  to  nepotřebují  vědět  –  a  ony  si  vlastně 
nezaslouží vědět – pro ně je dostatečné, když znají vás. Původně o mně nikdo nevěděl, a ani v 
budoucnosti o mně nikdo vědět nebude. (Mistr se pousměje) (srdečný potlesk)

Životy jsou složité. Pravdou je, že jsem už uskutečnil proces, ve kterém se člověk stává 
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Bohem. Moje vlastní fyzické tělo už řídí Falun ráj a v budoucnosti uvidíte mnoho mých Já z 
minulosti a možná si je potom zmýlíte se mnou. Ve skutečnosti, esence mého hlavního těla, 
skutečné Hlavní  Já,  je  pro bytosti  těžce poznatelné.  Ale já  vím všechno o vás.  (Mistr  se  
pousměje) (dlouhý potlesk)

Když jsem přišel,  procházel jsem procesem klesání úroveň za úrovní. Když mluvíme z 
hlediska Bohů na velmi vysokých úrovních, existuje zde trojitost. Na různých úrovních jsou 
různé  koncepty  a  pochopení  trojitosti.  Na  velmi  vysokých  úrovních,  které  mají  fyzickou 
formu, se trojitost vztahuje na Skutečné tělo, Skutečného ducha a Myšlenku, to je trojitost.  
Taková je situace na velmi vysokých úrovních. Na ještě vyšších úrovních to však tak není. 
Tam je myšlenka a tělo jedno a není tam rozdíl. Nyní budu mluvit z této úrovně, kde je tělo a 
duše a mluvím o trojitosti Skutečného těla, Skutečného ducha a Myšlenky.

Když  jsem  přišel  dolů  na  úroveň,  která  měla  fyzickou  formu,  začal  jsem si  vytvářet 
Skutečné tělo a klesal jsem krok po kroku do kolosální nebeské klenby. Pokaždé jsem šel tak, 
že jsem si vzal jen samotné Skutečné tělo. To znamená, že skutečné Já je Skutečné tělo. Říkal 
jsem vám to po celou dobu – řekl jsem, že jsem na nejzevnější vrstvě a skutečná kůže jsem Já. 
Je to proto, že na libovolné úrovni jsem si vždy na nejzevnější vrstvě vytvořil Skutečné tělo, 
to znamená, že když jsem přišel do tohoto lidského místa, Skutečné tělo existovalo v nitru 
lidského  těla.  (potlesk) Takže  jsem  zanechal  dost  mých  Skutečných  duchů  na  různých 
úrovních v průběhu historie. Oni byli všichni moji Skuteční duchové v minulosti na různých 
úrovních. Někteří z nich si mysleli, že po tolika letech se nebudu schopen vrátit nazpět, takže 
se rozhodli vytvořit si tělo, přičemž všichni z nich vypadali stejně jako já v té době. Toto 
znamená, že ve vesmíru v budoucnosti uvidíte minulost mnohých mých Já. Všichni mohou 
vstoupit do nového vesmíru budoucnosti poté co se přizpůsobí, protože to je jejich mocná 
ctnost  a  požehnání  –  byli  mnou.  Pokaždé jsem klesl  se  Skutečným tělem, takže pokaždé 
Skutečný duch, když tělo chtělo klesnout, všichni chtěli, abych neklesal, protože věděli, že 
scházení dolů znamená mnoho útrap a je rovnocenné zničení. Bez ohledu na to, z jaké výšky 
Bůh pochází, v očích Bohů, když nakonec dosáhne toto lidské místo, znamená to, že ten Bůh 
v podstatě zemřel. Takže když jsem klesal krok po kroku, od počátku až po konec, vždy jsem 
vytvořil  Skutečné  tělo.  Ale  i  když  toto  Skutečné  tělo  překročilo  množství  úrovní  během 
dlouhé, klikaté historie, odkud přesně tato kůže vlastně původně pocházela? Kdo je to? Žádná 
bytost  to  nemůže  vědět  nebo  tomu rozumět.  Tentokrát  jsem použil  lidské  tělo,  abych  se 
narodil v lidském světě, přebírajíc nejzevnější povrchovou formu člověka. Rozdíl je v tom, že 
Skutečné tělo je v nitru lidského těla, ale žádná bytost nemůže zjistit nebo pochopit, odkud 
pochází moje nejzákladnější esence. Když jsem právě řekl, že pro bytosti v budoucnosti bude 
těžké vědět o mně, to je to, co jsem měl na mysli.

Takže řekl bych, že to, o čem jsem dnes mluvil, je dost vysoké. (potlesk) Ale vy jste přece 
učedníci  Dafa,  že  ano,  takže  jste  slyšeli  to,  co  jste  slyšeli  a  nevytvoříte  si  nějaký  druh 
připoutanosti. Postupně jak půjdete skrz kultivační proces, někteří z vás něco z toho budou 
znát a někteří to po vašem konečném Dovršení mohou vědět všechno.

Nyní,  když jsem zmínil  Dovršení,  řeknu vám,  že  vaše  Dovršení  neproběhne náhle,  na 
jedenkrát,  jako u těch,  co kultivovali  elixír  v minulosti,  kde oni  nechali  věci  vybuchnout 
jednou ranou – není to ten kultivační stav. Takže jaký druh kultivačního stavu je Dovršení pro 
učedníka Dafa? Ta vaše část,  kterou jste úplně zkultivovali ví  všechno a to jste vy. Když 
přijde čas pro vaši nejvrchnější část, ten kousek zde, aby se přesunul tam, bude to jakoby jste 
se přirozeně probudili z dřímot, je to ten druh kultivačního stavu a není to zemí otřásající. 
(potlesk)

Během kultivace jste si všichni uvědomili z knihy rozdílné pravdy Fa, ale to je jen ten 
malý, malilinký kousíček pochopení, který jste získali zde, na lidské straně. Víte, skutečné 
Buddhovské pravdy nejsou něčím, co se může úplně rozvinut přímo před kultivujícím, který 
má stále povrchové lidské tělo, takže ten vy na této straně může mít jen všeobecné pochopení,  
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přičemž ta stránka, která je úplně zkultivovaná má už úplné pochopení té sféry. Takže když 
jste v procesu kultivování a mluvíme o té stránce, která je úplně zkultivovaná, to je ta úroveň, 
na které byste měli být a v té sféře ve vesmíru znáte všechno na každé z úrovní pod vámi, a  
navíc, je to úplně v rámci vašeho rozsahu vidění. Každá část, kterou jste úplně zkultivovali je 
úplně taková, je to tak až po konečný bod, když vaše kultivace skončí, a v tom čase pochopíte 
všechno, a bude to úplně přirozené. Navenek je to jakoby jste se probudili ze sna – „Ach“ – 
uděláte jednoduše to, co byste měli udělat. Takhle to je. (potlesk)

Vaše  myšlení  v  tom čase  nebude  lidským způsobem uvažování  ani  nebude  obsahovat 
lidské  věci,  protože  skladba  myšlenek  vaší  úplně  zkultivované  části  je  celá  založená  na 
prvotřídním standardu Bohů. Ten způsob uvažování nepůjde do nižší roviny myšlenek, ale, 
všechno na nižších rovinách vám bude známé. Víte, vlastně nezáleží na tom, zda tu mluvíme 
o Buddhovi Šákjamunim, nebo o nějakém jiném Bohovi nebo Buddhovi, oni dokonce znali 
uvažování tvorů jako dobytek a koně, znali myšlení ještě nižších bytostí a znali ho celé a 
úplně, ale oni tam nešli; jednoduše znali všechno, to je celé. Později, když vy učedníci Dafa 
ukončíte svou kultivaci, jasně uvidíte všechno co je pod vámi a budete znát všechno, ale je tu 
jedna věc: váš způsob uvažování nebude ve skutečnosti stejný jako jejich, nepůjdete tam a 
budete mít úplně uvažování vaší sféry. Takže později,  když přijde čas Dovršení, možná to 
bude jen jako probuzení se ze sna, a vy přirozeně budete všechno vědět. Důvodem pro to je, 
že ta vaše část, která byla úplně zkultivována byla na druhé straně po nějakou dobu a čas tam 
není stejný jako čas zde v této dimenzi, ten vy na té straně tam strávil už dlouhou dobu a 
dobře zná věci, takže když se vaše poslední část na této straně přesune tam, bude také všemu 
rozumět. (potlesk)

Dříve  jsem  vám  řekl,  že  když  se  kultivující  v  minulosti  stali  Osvícenými,  nechali 
explodovat svůj elixír, a když nechali explodovat elixír, každá jednotlivá úroveň vybuchla, 
takže  to  mělo  jednoduše  obrovský  vliv  na  zemi,  a  měli  bychom  sesuvy  půdy,  byly  by 
přílivové vlny a věci by se pořádně třásly. Všechno toto by se stalo. Naši učedníci Dafa, to je 
hromada lidí, a jejich kultivační úrovně jsou vysoké. Tedy! – bylo by to tentokrát hrozné, 
nebyla by ve světě vyloženě obrovská neštěstí? Ale to se nestane. Všechno to bude skutečně 
přirozené. Takže proto jsem tuto část Fa úplně vzal do úvahy tehdy když jsem začal dělat tuto 
akci, takže každý aspekt této části Fa je nejvíc zahrnující a nejdokonalejší.

Je také něco, co se týká mnoha našich studentů, to jest, mají množství věcí, které zvažují 
ve svém myšlení – něco z toho, něco z tamtoho, sami to znáte – a ve skutečnosti, jakmile 
přemýšlíte o těchto věcech, vaše úroveň klesla. Neměli byste přemýšlet o ničem, není důvod, 
abyste  se  trápili  nějakými  věcmi.  Mistr  je  soucitný  a  určitě  vám dá  nejlepší  uspořádání. 
(potlesk) Nemusíte přemýšlet o tom, zda to je Mistrův soucit vůči vám, protože to je to, co 
jste  kultivovali,  je  to  výsledkem vaší  vlastní  mocné ctnosti.  Proto to Mistr  pro vás může 
udělat.

To je všechno co řeknu. (srdečný potlesk)

Vy, co jste se nečinili dobře: spěchejte a staňte se usilovnými. Stále musíme pokračovat v 
organizovaní konferencí Fa. Musíte udělat každý krok dobře. Čím lepší se stane situace, víte, 
řeknu vám, tím méně je předurčených příležitostí, takže se absolutně nejlépe pokuste dělat 
věci, které by učedníci Dafa měli dělat. I když jsem to řekl, nechoďte do extrémů. Nemůžete 
jít do žádných extrémů. V momentě kdy jdete do extrému, poškodili jste cestu, kterou jsem 
pro vás uspořádal a požadavky, které má na vás Fa. Měli byste dělat věci, které byste měli 
dělat,  normálním způsobem.  Když zítra  je  Dovršení,  dnes  o tom stále  nebudete vědět.  A 
předpokládejme, že si chcete založit firmu, potom byste to měli udělat. Ať je to cokoliv, já to 
pro  vás  zharmonizuji.  Nepřemýšlejte  o  ničem!  Dělejte  všechny  věci,  které  máte  dělat. 
(srdečný potlesk)

Na  závěr  přeji  mnoho  úspěchů  naší  Vancouverské  konferenci  Fa.  Děkuji  vám  všem. 
(dlouhý potlesk)
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